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ZAPISNIK SA 14. RADNE SJEDNICE SKUPŠTINE KANTONA SARAJEVO 
ODRŽANE DANA 23.04.2012.GODINE SA POČETKOM U 09,00 SATI 

 
Sjednici prisustvuju poslanici/zastupnici: 
 
SOCIJALDEMOKRATSKA PARTIJA BIH 
1.Brigić Ivan 
2.Crnogorac Branislav 
3.Efendić Faruk 
4.Fazlija Nedžad 
5.Hajdarević Hadžem 
6.Malić Mirjana 
7.Papo Edina 
8.Srna- Bajramović Segmedina 
9.Vajzović Hanka 
 
STRANKA DEMOKRATSKE AKCIJE BIH 
1.Ademović Kemal 
2.Alić Haris 
3.Čomor Eldar 
4.Konaković Elmedin 
5.Zukić Amir 
6.Dževad Hodžić 
7.Amor Mašović 
 
SAVEZ ZA BOLJU BUDUČNOST 
1.Rađo Dževad 
2.Naser Nabil 
3.Filipović Selma 
4.Talović Munir 
5.Solaković Adnan 
6. Izudin Bajrović 
 
STRANKA ZA BOSNU I HERCEGOVINU 
1.Mehmedić Besim 
2.Mulaosmanović Fikreta 
3.Pindžo Mirsad 
4.Sabahudin Hodžić 
 
BOSANSKOHERCEGOVAČKA PATRIOTSKA STRANKA - Sefer Halilović 
1.Backović Zaim 
 
NAŠA STRANKA- NOVA SOCIJALISTIČKA PARTIJA- Zdravko Krsmanović 
1. Kojović Predrag 
2. Danis Tanović 
 
NARODNA STRANKA RADOM ZA BOLJITAK 
1. Čardžić Damir 
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BOSS- Mirnes Ajanović 
1. Radeljaš Esed 
 
SOCIJALDEMOKRATSKA UNIJA 
1. Pećanac Nermin 
 
SAMOSTALNI POSLANICI/CE 
1.Zeković Enes 
2.Jurić Mira 
 

 
Predsjedavajuća je pozdravila sve prisutne i otvorila 14. Radnu sjednicu Skupštine 
Kantona Sarajevo.  
 
Izostanak sa ove sjednice  blagovremeno je opravdao poslanik Kenan Ademović. 
 
Prije prelaska na  utvrđivanje Dnevnog reda 14. Radne sjednice, poslanik Zaim 
Backović je imao poslovničku intervenciju, za koju je predsjedavajuća Mirjana Malić 
utvrdila da nije intervencija po Poslovniku Skupštine. Poslanik se  kratko osvrnuo na 
situaciju u gradu, te nezadovoljstvo građana po pitanju sigurnosti. 
 
Prijedlog Dnevnog reda 14. Radne sjednice Skupštine Kantona Sarajevo utvrdio je 
Kolegij Skupštine na sjednici održanoj dana  10.04.2012 .godine,a u skladu sa 
članom 67. Poslovnika Skupštine Kantona Sarajevo (“Službene novine Kantona 
Sarajevo”-Novi prečišćeni tekst, br: 25/10, 14/11,19/11 i 7/12), Kolegij Skupštine 
Kantona Sarajevo dana, 17.04.2011. godine, prihvatio je da se Prijedlog dnevnog 
reda 14. Radne sjednice Skupštine Kantona Sarajevo dopuni sljedećim tačkama: 
 
1. Prijedlozi odluka o verifikaciji odluka o dodjeli javnih priznanja Kantona 
Sarajevo: 
a) Odluka o verifikaciji odluke o proglašenju počasnog  građanina Kantona Sarajevo 
gospođi Angelina Jolie ; 
b) Odluka o verifikaciji odluke o dodjeli plakete  Kantona Sarajevo gospodinu 
Dževadu Karahasanu; 
c) Odluka o verifikaciji odluke o dodjeli plakete  Kantona Sarajevo gospodinu Ivici 
Osimu; 
d) Odluka o verifikaciji odluke o dodjeli plakete  Kantona Sarajevo Ambasadi  
Japana u  Bosni i Hercegovini 
e) Odluka o verifikaciji odluke o dodjeli plakete  Kantona Sarajevo gospodinu Prof.dr 
Nijazu Durakoviću, posthumno;  
 
Predsjedavajuća je naglasila da će se ovi Prijedlozi odluka razmatrati  kao  tačka 
1.Predloženog dnevnog reda.  
 
2.Prijedlog odluke o davanju saglasnosti na Izvještaj o radu Fonda Kantona 
Sarajevo za stipendiranje i školovanje djece boraca, poginulih boraca i 
poginulih civila-žrtava rata „IKRE“ sa izvještajem o financijskom  poslovanju 
za 2011. godinu; 
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Predsjedavajuća je naglasila da će se ovaj Prijedlog odluke razmatrati kao tačka 15. 
Predloženog dnevnog reda.  
 
3. Izvještaj o radu Fonda Kantona Sarajevo za izgradnju i očuvanje grobalja 
šehida i poginulih boraca, memorijalnih centara i spomen-obilježja  žrtava 
genocida za period od 01.01. do 31.12.2011. godine i Izvještaj o finansijskom 
poslovanju za period od 01.01. do 31.12. 2011. godine;   
 
Predsjedavajuća je naglasila da će se ovaj Izvještaj razmatrati kao tačka 16. 
Predloženog dnevnog reda. 
 
Prije izjašnjavanja poslanika o predloženom  Dnevnom redu, premijer Fikret Musić je 
imao intervenciju, te informisao da su se pojavile neke nepravilnosti u vezi sa 
tačkom Dnevnog reda “Zaključak Zakonodavno-pravne komisije u vezi tumačenja 
odredbe člana 133. Tačka 13. Zakona o visokom obrazovanju”, te predložio da se 
tačka povuće sa Dnevnog reda. 
 
Skupština sa 16 glasova ZA i uzdržanih 14, nije usvojila prijedlog premijera da 
se navedena tačka povuće sa Dnevnog reda današnje sjednice. 
 
Za rad na Četrnaestoj Radnoj sjednici Skupština je, većinom glasova  
(29 za i 2 suzdržana), utvrdila sljedeći  
 
DNEVNI RED: 
 
1. Prijedlozi odluka o verifikaciji odluka o dodjeli javnih priznanja Kantona 
Sarajevo: 
a) Odluka o verifikaciji odluke o proglašenju počasnog  građanina Kantona             
Sarajevo gospođi Angelina Jolie ; 
b) Odluka o verifikaciji odluke o dodjeli plakete  Kantona Sarajevo gospodinu 
Dževadu Karahasanu; 
c) Odluka o verifikaciji odluke o dodjeli plakete  Kantona Sarajevo gospodinu Ivici 
Osimu; 
d) Odluka o verifikaciji odluke o dodjeli plakete  Kantona Sarajevo Ambasadi  
Japana u  Bosni i Hercegovini 
e) Odluka o verifikaciji odluke o dodjeli plakete  Kantona Sarajevo gospodinu Prof.dr 
Nijazu Durakoviću, posthumno; 
2. Poslanička pitanja, inicijative i odgovori; 
3. Informacija o stepenu realizacije skupštinskih zaključaka za čiju je realizaciju 
zadužena Vlada Kantona Sarajevo; 
4. Prijedlog zakona o dopuni Zakona o dopunskim pravima boraca-branitelja 
Bosne i Hercegovine ( skraćeni postupak); 
5. Nacrt zakona o izmjenama i dopunama Zakona o komunalnim taksama; 
6. Zaključak Zakonodavno-pravne komisije u vezi tumačenja odredbe člana 133. 
Tačka 13. Zakona o visokom obrazovanju; 
7. Izvještaj o izvršavanju Budžeta Kantona Sarajevo za period od 01.01. do 
31.12.2011. godine; 
8. Izvještaj o radu Vlade Kantona Sarajevo za period od 01.01. do 31.12.2011. 
godine; 
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9. Nacrt „Strategije informatizacije osnovnog i srednjeg obrazovanja u Kantonu 
Sarajevo 2012 – 2016”.; 
10. Prijedlog odluke o izmjenama odluke o osnivanju: 
a)Kantonalne javne ustanove Dom za djecu bez roditeljskog staranja  
b)Kantonalne javne ustanove “Gerontološki centar “ 
c)Kantonalne javne ustanove “Disciplinski centar za maloljetnike”  
d)Kantonalne javne ustanove” Porodično savjetovalište”  
e) Javne ustanove “Terapijska zajednica - Kampus Kantona Sarajevo”  
f)Kantonalne javne ustanove “Dom za socijalno zdravstveno zbrinjavanje osoba sa 
invaliditetom i drugih osoba” ;  
11. Prijedlog odluke o razriješenju predsjednika Skupštine Javnog preduzeća 
„Televizija Kantona Sarajevo“ d.o.o. Sarajevo  i prijedlog Odluke o imenovanju 
vršioca dužnosti predsjednika Skupštine Javnog preduzeća „Televizija Kantona 
Sarajevo“ d.o.o. Sarajevo; 
12 .Izvještaj o radu sa finansijskim izvještajem Kantonalne uprave za inspekcijske 
poslove za 2011. godinu; 
13 .Program rada sa finansijskim planom Kantonalne uprave za inspekcijske 
poslove za 2012. godinu; 
14. Izvještaj o radu i finansijskom poslovanju, na koje je prethodno dato mišljenje 
ovlaštenog revizora Kantonalnog stambenog fonda Sarajevo za 2011. godinu; 
15. Prijedlog odluke o davanju saglasnosti na Izvještaj o radu Fonda Kantona 
Sarajevo za stipendiranje i školovanje djece boraca, poginulih boraca i poginulih 
civila-žrtava rata „IKRE“ sa izvještajem o financijskom  poslovanju za 2011. godinu;  
16. Izvještaj o radu Fonda Kantona Sarajevo za izgradnju i očuvanje grobalja šehida 
i poginulih boraca, memorijalnih centara i spomen-obilježja  žrtava genocida za 
period od 01.01. do 31.12.2011. godine i Izvještaj o finansijskom poslovanju za 
period od 01.01. do 31.12. 2011. godine; ;(Razmatraće se kao tačka 16. 
Predloženog dnevnog reda) 
17.  Izvještaj o radu i finansijskom poslovanju na koje je prethodno dato mišljenje 
ovlaštenog revizora, Fonda Kantona Sarajevo za izgradnju stanova za članove 
porodica šehida i poginulih boraca, ratne vojne invalide, demobilizirane borce i 
prognane osobe za 2011. godinu; 
18. Izvještaj o radu Kantonalnog tužilaštva Kantona Sarajevo za 2011. godinu;  
19.  Izvještaj o radu Pravobranilaštva Kantona Sarajevo za 2011. godinu;  
20.  Prijedlog odluke o davanju saglasnosti na Program rada Kantonalne agencije 
za privatizaciju Sarajevo sa Finansijskim planom za 2012. godinu; 
21. a)Prijedlog teksta Sporazuma o poslovno-tehničkoj saradnji između Kantona 
Sarajevo i AACC Alpe Adria centra za prekograničnu saradnju, kojim se 
uspostavljaju okviri buduće poslovno-tehničke saradnje i zajedničko djelovanje u 
oblastima od obostranog interesa; 
b)Davanje saglasnosti Kabinetu premijera Kantona Sarajevo da sa      budžetske 
stavke Ured za zastupanje u međunarodnim odnosima u Briselu (BAN003) uplati 
članarinu predviđenu ovim Sporazumom; 
22.  Izvještaj o primjeni Zakona o socijalnoj zaštiti, zaštiti civilnih žrtava rata i zaštiti 
porodica sa djecom u 2011. godini; 
23.  Izvještaj o implementaciji Odluke o proširenom obimu prava za korištenje 
ortopedskih pomagala, lijekova, medicinsko-sanitetskih sprava i materijala za RVI sa 
područja Kantona Sarajevo za 2011. godinu; 
24.  Izvještaj o snabdjevenosti Kantona Sarajevo lijekovima i sanitetskim 
materijalom u 2011. godini sa posebnim osvrtom na implementaciju Liste lijekova 
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koji se propisuju i izdaju na teret sredstava obaveznog osiguranja kroz 
funkcionisanje Mreže farmaceutske djelatnosti- apoteka, sa prijedlogom mjera i 
aktivnosti. 
 
Prije prelaska na prvu tačku Dnevnog reda, predsjedavajuća je pozvala poslanike da 
se izjasne o zapisnicima sa Dvanaeste Radne sjednice održane dana  29.02.2012. i 
05.03.2012. godine i zapisniku sa Trinaeste Radne sjednice održane dana 
28.03.2012. godine. 
 
Zapisnik sa Dvanaeste Radne sjednice poslanicima je dostavljen uz poziv za 
sjednicu, zajedno sa stenogramom Dvanaeste Radne sjednice, a zapisnik sa 
Trinaeste Radne sjednice poslanicima je dostavljen u dopunskom materijalu. 
 
Skupština je većinom glasova (25 za i 7 suzdržanih) potvrdila Zapisnik sa 
Dvanaeste Radne sjednice Skupštine Kantona Sarajevo, održane   29.02.2012. i 
05.03.2012. godine. 
 
Skupština je, većinom glasova (30 za i 2 suzdržanih), potvrdila Zapisnik sa 
Trinaeste Radne sjednice Skupštine Kantona Sarajevo, održane dana   
28.03.2012. godine. 
 
 
AD – 1. 
 
Prijedlozi odluka o verifikaciji odluka o dodjeli javnih priznanja Kantona 
Sarajevo: 
a) Odluka o verifikaciji odluke o proglašenju počasnog  građanina Kantona   
Sarajevo gospođi Angelina Jolie ; 
b) Odluka o verifikaciji odluke o dodjeli plakete  Kantona Sarajevo gospodinu 
Dževadu Karahasanu; 
c) Odluka o verifikaciji odluke o dodjeli plakete  Kantona Sarajevo gospodinu 
Ivici Osimu; 
d) Odluka o verifikaciji odluke o dodjeli plakete  Kantona Sarajevo Ambasadi  
Japana u  Bosni i Hercegovini 
e) Odluka o verifikaciji odluke o dodjeli plakete  Kantona Sarajevo gospodinu 
Prof.dr Nijazu Durakoviću, posthumno; 
 
Predsjedavajuća Mirjana Malić je predložila da se o ovim Prijedlozima odluka o 
verifikaciji odluka o dodjeli javnih priznanja Kantona Sarajevo obavi 
jedinstvena rasprava, a izjašnjavanje pojedinačno u znak časti i odavanja 
pijeteta.  
 
Skupština je sa 31 glas ZA i 1 suzdržan, usvojila prijedlog predsjedavajuće da 
se  ovim Prijedlozima odluka o verifikaciji odluka o dodjeli javnih priznanja 
Kantona Sarajevo obavi jedinstvena rasprava, a izjašnjavanje pojedinačno. 
 
Obzirom da prijavljenih diskutanata nije bilo, predsjedavajuća je pozvala poslanike 
na izjašnjavanje o ovim Prijedlozima odluka.  
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a. 
 
SKUPŠTINA JE, JEDNOGLASNO (33 ZA), DONIJELA ODLUKU O VERIFIKACIJI 
ODLUKE O PROGLAŠENJU POČASNOG GRAĐANINA KANTONA SARAJEVO 
GOSPOĐI ANGELINA JOLIE. 
 
b.  
 
SKUPŠTINA JE, JEDNOGLASNO (33 ZA), DONIJELA ODLUKU O VERIFIKACIJI 
ODLUKE O DODJELI PLAKETE KANTONA SARAJEVO GOSPODINU DŽEVADU 
KARAHASANU. 
 
c. 
 
SKUPŠTINA JE, JEDNOGLASNO (33 ZA),DONIJELA ODLUKU O DODJELI 
PLAKETE KANTONA SARAJEVO GOSPODINU IVICI OSIMU. 
 
d. 
 
SKUPŠTINA JE, JEDNOGLASNO (33 ZA), DONIJELA ODLUKU O VERIFIKACIJI 
ODLUKE O DODJELI PLAKETE KANTONA SARAJEVO AMBASADI  JAPANA U 
BOSNI I HERCEGOVINI. 
 
e. 
 
SKUPŠTINA JE, JEDNOGLASNO (33 ZA), DONIJELA ODLUKU O DODJELI 
PLAKETE KANTONA SARAJEVO GOSPODINU PROF. DR NIJAZU 
DURAKOVIĆU, POSTHUMNO. 
 
 
AD – 2. 
 
POSLANIČKA PITANJA, INICIJATIVE I ODGOVORI 
 
Poslanik Nedžad Fazlija je bio nezadovoljan odgovorom koji je dobio od MUP-a na 
inicijativu koju je ranije pokrenuo, pa je uz komentar pokrenuo i inicijativu:  
"Analizom sa nekim i pravnicima teksta Zakona o osnovama sigurnosti saobraćaja 
na putevima u BIH, propisano je da vozač ne smije zaustaviti ili parkirati vozilo na 
svim uređenim zelenim površinama, parkovima i slično. Također se to odnosi i na 
trotoare. Zakon o izmjenama i dopunama Zakona o osnovama sigurnosti u BIH, od 
2010 godine član 82 stav 4, propisao je da se tačka 14 briše, odnosno da se na član 
238 stav 1, tačka 14 osnovnog teksta kojim je do ove izmjene bila propisana kazna 
od 40,00 KM za zaustavljanje ili parkiranje na travnatim površinama. Ovo samo po 
sebi ne može predstavljati opravdanje za ne postupanje policije, čak suprotno, jer i 
dalje ostaju na snazi odredbe člana 75, stava 1, osnovnog teksta zakona koji 
propisuju da ovlašteno službeno lice, odredit će da se vozilo premjesti na drugo 
mjesto ako je zaustavljeno ili parkirano na mjestima iz Člana 73. ili 74. ovog Zakona. 
Vozilo parkirano u pješačkoj zoni. kao i vozilo parkirano na mjestu rezervisanom na 
mjestu invalilda. Također, član 152 člana 1 ovog osnovnog teksta Zakona propisuje 
da, učesnici u saobraćaju moraju postupati po zahtjevima izraženim pomoću zakona 
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ili po naredbi policijaca i drugog lica koje na osnovu ovlaštenja i zakona obavlja 
kontrolu i regulisanje saobraćaja na putevima. Nepoštivanje ove odrebe, osnovnog 
teksta Zakona, povlači za sobom primjenu odredbi iz člana 235 stava 1 tačka 24 koji 
propisuje da učenik u saobraćaju, koji ne postupi po zahtjevu izraženom pomoću 
znaka ili prema naredbi ovalštenog lica kažnjava se za prekršaj novčanom kaznom u 
iznosu od 100 do 300 KM. Primjenom ovog člana praktično je znatno pooštreno 
kažnjavanje za nepropisno parkiranje, te da ovlaštena službena lica treba educirati u 
značajnijoj mjeri nego do sada. Molim MUP, da sa svojim službama, odnosno 
pravnom službom, još jednom preispitaju ove odredbe i da se konačno jednom stavi 
tačka na ovaj problem parkiranja na zelenim, odnosno zeleno-zemljanim 
površinama,jer kada se od dugotrajnog parkiranja na travnatim površinama, trava 
uništi, ona postane blatna površina i onda navodno nema osnova za kažnjavanje jer 
to više nije zelena boja, odnosno zelena površina.Od onih od kojih bi očekivali da 
sprovode ovaj Zakon, ovih dana su bile i neke slike na internetu gdje neodgovorni 
policijski službenici, parkiraju čak svoja vozila i pored trotoara i pored pješačkih 
prelaza i na mjestima koja su isključivo vezana za osobe sa invaliditetom." 
 
Poslanica Segmedina-Srna Bajramović se također prijavila za komentar, u kojem je 
izrazila nezadovoljstvo jer nije dobila odgovor na pitanje koje je postavila na prošloj 
sjednici  Ministarstvu za boračka pitanja, te je isto pitanje i dopunila: "Da nam se 
dostavi kompletna informacija, o pitanju koje sam postavila, sa svim relevantnim 
procesnim radnjama i tenderskoj dokumentaciji i postupcima odobravanja novca za 
građevinski materijal svima onima koji imaju to pravo u skladu sa Zakonom o 
dopunskim pravima boraca. Molim, također, da mi se dostave svi ugovori, koji su 
sklopljeni, sa spiskom osoba koje su stekle pravo da kupe taj materijal i isti izuzeli. 
Sve ovo naravno zbog transparentnosti i svakako se nadam u skladu sa Zakonom o 
javnim nabavkama." 
 
Poslanik Branislav Crnogorac je izrazio djelomično zadovoljstvo odgovorom na 
pitanje koje je postavi, te je svoje pitanje koje postavlja sjednicu za sjednicom 
ponovio: "Želim da se upoznam sa iznosima plaća u javnim preduzećima, 
ustanovama, zavodima i agencijama i drugim kantonalnim organizacijama i to sa 
iznosima po konkretnim pozicijama, znači prosječna plaća poslanika i primanja 
higijeničarka, direktora, sektora, generalnog direktora, sekretara, menadžera is lično. 
Zatim,interesuje me broj menadžerskih ugovora u javnim ustanovama i javnim 
preduzećima i mišljenje ministara o neophodnosti istih. Zatim, kolike su nadoknade 
predsjednicima i članovima NO, UO i Skupštine u ovim organizacijama." Poslanik je 
napomenuo da je prošli put napravio i upitnik koji javna preduzeća, javne ustanove, 
zavodi treba da ispune,  ali da na isti nije dobio odgovor." 
 
Nezadovoljstvo odgovorom je izrazio i poslanik Damir Čardžić na pitanje: "Da se na 
prilazima, zajedničkim parkinzima, prilaznim putevima prema glavnoj gradskoj 
saobraćajnici na Dobrinji postave znakovi zabranjenog zaustavljanju i parkiraju."  
 
Zastupnica Mira Jurić, naglasivši da nije dobila traženi odgovor, dopunila je i 
ponovila zastupničku inicijativu: „Za rekonstrukciju saobraćajnice u Zabrđu Općina 
Novi Grad.“ Uz obrazloženje:„Od ulaza u Zabrđe sa Rajlovačke ceste do polovine 
naselja je urađen asfalt, a druga polovina prema Smiljevićima gdje autobuska 
okretaljka na sve liči ali na saobraćajnicu nikako. Puno ogromnih rupa koje se ne 
vide jer su pune vode koja teče preko tzv. ceste, pa je sreća proći bez oštećenja na 
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vozilima, kako gradskog prevoza čiji je vlasnik ovaj Kanton tako i osobnih 
automobila. Izgleda da u ovom Kantonu postoje dva aršina. Jedan je za urbane, a 
drugi za ruralne dijelove Kantona. Dok se urbanim šminkaju ulice i mijenjaju pločice 
da li što ne valja boja, ili nije dobar kvalitet, u ruralnim nemaju ni osnovne uslove da 
priđu svojim kućama  za koje su izdvojili vlasitita sredstva , a pri tom plaćaju sve 
dažbine i poreze, a kao i ovi iz urbanih dijelova kantona." Zastupnica je naglasila da 
je došlo do krpljenja samo jedanog dijela saobraćajnice, ali da dalje prema 
Smiljevićima i Gradskoj deponiji nije urađeno ništa, i da je čak došlo do obustave 
đačkog prevoza, odnosno autobusa koji prevozi učenike Smiljevići-Sokolje, jer djeca 
koja stanuju u Smiljevićima pohađaju nastavu na Sokolju.Ističući da je to  jedna 
dobra dionica , bar za one đake do 4 razreda, zastupnica smatra da ta djeca nisu 
kriva ni dužna da ispaštaju nečije nemare što se tiče saobraćajnica. Obzirom da je 
obustavljen đački prevoz Smiljevići – Sokolje,zastupnica pokreće inicijativu: "Da se 
ubrza, bar donekle, krpljenje rupa na saobraćajnici u Smiljevićima."  
 
Poslanik Nermin Pećanac, informišući o opštem ambijentu nezadovoljstva građana 
životnim standardom u Kantonu Sarajevu, postavio je poslaničko pitanje: „Šta je 
uradila, šta radi i šta će uraditi Vlada Kantona Sarajevo na poboljšanju i zaštiti 
životnog standarda građana, prije svega po pitanju nafte i struje, po pitanju 
energenata i divljanja cijena u prehrani?"  
  
Poslanik Dževad Rađo,uz naglasak da je već jednom postavio pitanje u vezi sa 
Pravilnikom o korištenju motornih vozila i da na isto nije dobio odgovor, postavio je 
poslanička pitanja: "Koliko motornih vozila je u vlasništvu Kantona Sarajevo? Ko ih 
koristi?Koliko je novca utrošeno na popravku vozila od početka mandata do danas?" 
Koliko se goriva troši mjesečno na iste?" Nadalje, poslanik je postavio pitanje: “Molim 
da mi se dostavite spisak ljudi koji rade u Kanton Sarajevo po osnovu ugovora o 
djelu i mjesta na koja su raspoređeni.Spisak uposlenih u 2012 godini i mjesta na koja 
su raspoređeni." 
 
Poslanik Esad Radeljaš je izrazio nezadovoljstvo jer nije dobio odgovor na 
postavljeno pitanje, te je podsjetivši da je Skupština 2007.godine  donijela odluku da 
svaki policijski službenik koji ide u penziju dobije pištolj, te da je gospodin Mioković 
koji treba da ide u penziju 2015.godine dobio pištolj prelaskom u Federalni MUP, 
postavio sljedeće poslaničko pitanje: "Zašto nisu dobili pištolje  Džaka Harun, 
Numanović Vehbo, Mešić Dževad i Kozarić Slaven, koji su isto tako prešli  iz 
Kantona u Federalni MUP?" 
 
Poslanik Zaim Backović, informišući da se ministar zdravstva eksplicitno izjasnio da 
neće biti prijema novouposlenih radnika u javnim preduzećima bez njegovog 
odobrenja i odobrenja Skupštine, postavio je sljedeća poslanička pitanja: “Da li je 
bilo prijema u JU "Apoteke Sarajevo"? Ko je primljen, imenom i prezimenom? Ko su 
ljudi koji su primljeni u ovih nekoliko mjeseci odkako je došao novi menadžment? 
Zbog čega je bivši zastupnik u Skupštini, bivši direktor te firme Prim. Mr 
Šabaredžović smijenjen sa mjesta rukovodioca "Apoteke Sarajevo" i poslan u 
apoteku u Hrasnicu? Zbog čega se to radi ljudima koji  imaju znanje, a on je ujedno i 
predsjednik Komore farmaceuta BIH? Da li zato, što dolaskom na vlast jedna 
politička opcija mora terminirati aposlutno sve što vrijedi?“ Nadalje, poslanik je 
naveo primjere rektora Univerziteta u Gracu sa mandatom od 24 godine i rektora 
Univerziteta u Rimu sa mandatom od 36 godina i postavio sljedeće poslaničko 
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pitanje za ministra obrazovanja: "Poštovani gospodine ministre, želim da mi kažete u 
kojoj demokratskoj zemlji svijeta postoje ograničenja mandata u znanju, ograničenja 
mandata rektora i dekana?"   
 
Zastupnik Hadžem Hajdarević, pokrenuo je zasupničku inicijativu: "Posljednjih smo 
se godina gotovo potrudili da pod pritiskom raznih profitokracijskih, lokalističkih 
naravno i privatnih interesa na mnogim mjestima unakazimo lice Grada Sarajeva. 
Mnogo se čega izgradilo što je više bilo podilaženje bjelosvjetskim kiču nego li je bilo 
poštovanje elementarnih tradicijskih graditeljskih vrijednosti. A bilbordi u najužem 
dijelu Grada pojavili su se kao nakazni rugajući širokoleđni uzvičnici u tom gotovo pa 
kontinuiranom unakaživanju našega životnog prostora. Nije to ništa novo. Svjedoci 
smo da u medijima već postoji mali rat, između onih koji su za sitne pare ne 
uspijevaju odoljeti profitokratijskim interesima i onih koji se s razlogom gnušaju 
kakav se to odnos ima prema Gradu Sarajevu i prema njegovim kulturno-historijski i 
svim drugim vrijednostima. Smiješno je mal iznos koji je dobije za izdavanje 
reklamnog prostora u odnosu na nastalu štetu. Zato se ovom inicijativom 
pridružujem onima koji insistiraju da se u Sarajevu odrede one tačke gdje 
jednostavno ne može stajati bilbordi, s obzirom da su ovi džinovski reklamni plakati i 
više rugalica, nego li što su tzv reklamni eksponati. Predlažem da se Skupštine 
Kantona Sarajevo izjasni u tom smislu te da se dadne podrška dekanu Likovne 
akademije u Sarajevu, Komisiji za zaštitu kulturno-historijskog naslijeđa BIH, svima 
onima koji traže, koji insistiraju, koji se protive da se u najužoj jezgri Grada Sarajeva 
kod Likovne akademije (nerazumljivo), itd, itd neprimjereno, ružno, antisarajevski 
kočopere bil – boardi i da se na ovoj ili nekoj drugoj odgovarajućoj razini vlasti 
donese zaključak da se u najužem dijelu grada u Općina Stari Grad i Centar, kao i 
na svim pozicijama gdje su objekti od posebnog kulturno-historijskog i svakog 
drugog značaja ne mogu i ne smiju postavljati veliki reklamni plakati." 
 
Poslanik Elmedin Konaković, je pokrenuo inicijativu u ime građana MZ Hrastovi – 
Mrkovići, koji se protive eventualnom zatvaranju ambulante u navedenoj MZ i traže 
da se obezbijedi rad ljekara bar u jednoj smjeni. Vrlo interesantno jedan lijep 
objekat, koji je Opština Centar napravila. Investirano je preko milion KM u objekat 
reprezentativan, koji vrlo često nema nijednog ljekara u smjenama, dolaze ekipe 
koje ponekad, ustvari vrlo često ne dođu. Jučer ponovo ljudi nisu imali ljekara. Radi 
se o 6.000 stanovnika, jedne od najveće MZ u Opštini Centar, veliki broj starijih 
iznemoglih lica, koji vrlo često moraju pored te ambulante, koju smo napravili, tražiti 
ljekare opšte prakse u nekim drugim domovima zdravlja. Naglasivši da je 
razgovarao i sa direktorom Domova zdravlja telefonski, te ocijenivši da je vrlo 
površan odnos prema ovom problemu, poslanik  insistira da se potraži rješenje da 
trajno bude zaposlen jedan od ljekara. Nadalje, poslanik pokreće inicijativu prema 
Ministarstvu saobraćaja: "Molim resornog ministra ,da u skladu sa Zaključcima 
sastanka održanog u prostorijama Udruženja "Sarajevo taxi", organizuje tematski 
sastanak predstavnika ministarstva, zastupnika u Skupštini Kantona, koji su 
zainteresovani, predstavnika Udruženja "Sarajevo taxi", ostalih taxi udruženja kojih 
se tiće, predstavnika Kantonalne inspekcije, predstavnika Ministarstva unutrašnjih 
poslova Kantona, kako bi se još aktivnije nastavio riješavati problem "divljih taxista". 
Naposljetku, poslanik je izrazio nezadovoljstvo odgovorom koji je dobio na 
poslaničko pitanje sa 12. Radne sjednice, a koji se odnosi na GRAS. 
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Poslanik Predrag Kojović se javio sa poslovničkom intervencijom, da bi pomogao 
poslaniku Hadžemu oko pokretanja njegove inicijative, naglasivši da bi je trebalo 
uputiti na pravu adresu.  
Predsjedavajuća Malić je upozorila poslanika Kojovića, da njegova intervencija nije 
po Poslovniku.  
 
Poslanik Naser Nabil, ističući da je Zakon o održavanju čistoće i upravljanju 
komunalnim otpadom od oktobra 2011. godine još uvijek u  fazi Nacrta, postavio je 
poslaničko  pitanje: „Šta je sa Prijedlogom Zakona o održavanju čistoće i upravljanju 
komunalnim otpadom i kada će biti na Dnevnom redu Skupštine Kantona?“ 
Nadalje, naglasivši da je odredbama čl. 81. do 84. Zakona o održavanju zajedničkih 
dijelova zgrade i upravljanje zgradom ( Službene novine Kantona Sarajevo, broj 
03/12) utvrđen inspekcijski nadzor nad sprovođenjem ovog Zakona, na taj način da 
se stambena inspekcija nalazi u okviru Ministarstva nadležnog za stambene poslove, 
te da u sklopu ovog inspekcijskog nadzora treba imati u vidu odredbe Zakona o 
djelokrugu organa uprave i upravnih organizacija Kantona Sarajevo (Službene 
novine Kantona Sarajevo, broj 07/08, 16/08, 14/10 i 30/11) i to posebno čl. 19. i 20. u 
kojem je regulisano da su samostalne kantonalne uprave: Kantonalna uprava za 
inspekcijske poslove, koja obuhvata 14 inspekcija, među kojima nije stambena 
inspekcija i Kantonalna uprava civilne zaštite u kojoj je Inspekcija zaštite od požara, 
postavio je poslaničko  pitanje: „Zašto se Inspekcija za stambene poslove ne nalazi u 
Kantonalnoj upravi za inspekcijske poslove, nego se nalazi u resornom Ministarstvu, 
obzirom da postoji Kantonalna uprava za inspekcijske poslove, u kojoj se nalaze 
inspekcije svih nadležnosti?“ 
 
Poslanik Adnan Solaković, postavio je sljedeća poslanička pitanja: "U kojoj je fazi 
diobeni proces između KJP Centar Skenderija i KJP ZOI'84 Sarajevo? Potrebno je 
pokrenuti proceduru ,odnosno inicijativu da Skupštine Kantona Sarajevo prenese na 
Centar Skenderiju, bez naknade prava raspolaganja zemljištem i Ledenom 
dvoranom koji su upisanim u zemljišnim knjigama, na Zavod za izgradnju Kantona 
Sarajevo. Naime, na jednom dijelu nekretnina Centra Skenderije, izvršen je prenos 
prava vlasništva na Centar Skenderiju dok su Ledena hala i ostale nekretnine još 
uvijek upisane na Zavod za izgradnju KS. Dana 08.03.2012.godine Centar 
Skenderija je zaprimila akt Zavoda za izgradnju Kanton Sarajevo, kojim je 
obavještava da je Zavod na zahtjev ZOI' 84 dao saglasnost navedenom preduzeću 
za etažiranje objekta u cilju podjele objekata na dio kojim upravlja ZOI 84, dio kojim 
gazduje Centar Skenderija. Nadalje, u navedenom aktu, navest ću vam odmah, to 
vam je ova kockarnica Koloseum. Nadalje, u navedenom aktu se navodi da pitanje 
prenosa prava raspolaganja sa ili bez naknade na objektima zavisi od stava Vlade i 
Skupštine Kanton Sarajevo. Shodno navedenom, molim da mi hitno djelujemo kako 
ne bi došlo do diobenog postupka čime bi Centar Skenderija došla u još težu 
situaciju od one u kojoj se već nalazi. Također, želim vas upoznati da postoje strani 
investitori koji su zainteresovani za investiranje i rekonstrukciju objekta Skenderija,te  
bi navedeni diobeni postupak sigurno predstavljao prepreku za isto. Pod 3. Vlada 
Kantona Sarajevo je pokrenula inicijativu da se ispita mogućnost za izgradnju novog 
zemljišta. No, obzirom da je Centar Skenderija najveći organizator sajamskih 
manifestacija u BIH jedini u Kantonu Sarajevo, te da raspolaže sa najvećim 
kapacitetima za organizovanje sajmova, izgradnjom novog sajmišta Vlada Kantona 
Sarajevo bi ugrozila djelatnost KJP Centra Skenderije, čiji je vlasnik Kanton 
Sarajevo. Kapaciteti su u lošem funkcionalnom stanju te su neophodna sredstva za 



 11

ulaganja u sanaciju i rekonstrukciju istih. S tim u vezi, predlažem da se sredstva 
namijenjena za izgradnju novog sajmišta usmjere u sanaciju i modernizaciju 
postojećih kapaciteta u KJP Centar Skenderija." 
 
Nadalje,poslanik je uputio pitanje Ministarstvu stambene politike: "Da li Ministarstvo 
stambene politike podržava potpisivanje nezakonitih ugovora o iznajmljivanju 
zajedničkog prostora? Da li su svi korisnici zajedničkih prostora zgrade uvedeni u 
sistem plaćanja? Da li je tačno da neki upravitelji i po dva puta naplaćuju svoje 
usluge? Ko i na koji način kontroliše trošenje novca koji građani uplaćuju na ime 
održavanja zgrade?" 
 
Poslanik Eldar Čomor je pokrenuo inicijativu prema Vladi Kantona Sarajevo: "da se 
u institucijama Kantona Sarajevo, koje se finansiraju iz budžeta i vanbudžetskih 
sredstava, prioritetno zapošljavaju slijepe osobe na mjestima telefoniste i 
fizioterapeut. Usvajanje i realizacija ovakvih inicijativa ima uporište u Zakonu o 
profesionalno rehabilitaciji, osposobljavanju, zapošljavanju osoba sa invaliditetom 
FBIH, kojim su propisani opći i posebni uslovi prilikom zapošljavanja invalidnih 
osoba, a članom 18 ovog zakona utvrđen je kvotni sistem za zapošljavanje osoba sa 
invaliditetom koji se odnosi i na javni i na privatni sektor." Poslanik je dao kraće 
obrazloženje: "Slijepe osobe posebne probleme imaju u oblasti zapošljavanja jer se 
zbog vrste invaliditeta, naročito slijepe osobe, mogu osposobljavati i zapošljavati u 
jako malom broju zanimanja: telefonista, fizioterapeut slično. Ranije su slijepe osobe 
radile na telefonskim centralama u skoro svim institucijama države, i u privrednim 
društvima, preduzećima, a danas je situacija potpuno drugačija jer je veoma mali 
broj institucija koje imaju zaposlene slijepe osobe na već navedenim zanimanjima. 
Nakon što slijepa osoba ode u penziju, na to radno mjesto se ne prima slijepa 
osoba, već se ta radna mjesta popunjavanju sa neinvalidnim osobama, koje mogu 
raditi i druge poslove. Bez promjene u pristupu zapošljavanja slijepih osoba, većina 
njih će trajno ostati na biroima za zapošljavanje. Time se krše njihova ljudska prava i 
zakonske obaveze, uzalud se ulažu sredstva za njihovo školovanje, 
osposobljavanje, i rehabilitaciju. Uzurpacijom gore pomenutih radnih mjesta od 
strane neinvalidnih osoba, nebrigom nadležnih državnih institucija po ovom pitanju , 
odlazi do narušavanja postojećih zakonskih akata i vrši se direktan atak na zakonom 
zagarantovana prava osoba sa invaliditetom. U nadi da će ova moja inicijativa naići 
na vaše razumijevanje i pobuditi vaše interesovanje, te na kraju uroditi određenim 
pozitivnim pomacima u rješavanju problema nezaposlenih invalidnih osoba, slijepih i 
slabovidnih, srdačno vas pozdravljam." 
Poslanik Selma Filipović, pokreće inicijativu: „Da Skupština Kantona donese 
Zaključak, kojim bi se obavezale skupštine Javnih preduzeća u kojima osnivačka 
prava ima Kanton Sarajevo da donesu privremene mjere štednje u Javnim 
preduzećima koja su iskazala gubitak u prošloj i prethodnim godinama, koji 
premašuju nekoliko stotina miliona maraka, koje bi podrazumijevale korekcije plaća 
direktora u skladu sa finansijskim rezultatima, te smanjivanje i ukidanje privilegija 
menadžmenta u vidu prava korištenja službenih vozila, ograničavanje korištenja 
službenih mobitela, reprezentacije i promotivnih materijala, a ujedno tražim od 
resornog ministarstva finansija da da kvalitetnu i cjelovitu analizu učinaka i objasni 
razloge nekorekcije plaća u pomenutim preduzećima iako su u velikim gubicima.“ 
Poslanik Enes Zeković,naglasio je da su Sarajevo taksisti morali sklopiti ugovor na 
12 mjeseci da ispoštuju 15-20.000 KM zaostalih obaveza koje su imali, da bi dobili  
tablice i imali mogućnost da obavljaju svoju djelatnost. Nadalje, poslanik smatra da 
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se što prije treba održati sastanak sa resornim ministarstvom da bi se tim ljudima 
pomoglo. Naglasivši da  će većina Sarajevo taksista, koji su u velikom broju bili 
pripadnici Armije BIH, biti prinuđena da prekine sa radom, što je još jedan od razloga 
za hitno poduzimanje određenih mjera za prevazilaženje problema koje ti ljudi imaju, 
poslanik pokreće inicijativu:"Da se omogući reprogramiranje kredita taksi prevoznika, 
usposlenika Sarajevo TAXI, koji imaju dug od 15 – 20.000,00 KM, a koji su sklopili 
ugovore sa resornim ministarstvom, i to sa jedne godine na od pet do deset godina."  
 
Poslanik Besim Mehmedić, postavio je sljedeće poslaničko pitanje:"Po kojem 
osnovu je raspisan/objavljen Javni oglas za imenovanja pozicija u upravnim i 
nadzornim odborima visokoškolskih ustanova i naučno-istraživačkih instituta kao 
javnih ustanova na području Kantona Sarajevo?" S obzirom da član 167. Zakona o 
visokom obrazovanju Kantona Sarajevo predviđa: "Mandat članova upravnih i 
nadzornih odbora Univerziteta u Sarajevu i postojećih visokoškolskih ustanova u 
sastavu Univerziteta u Sarajevu kao javne ustanove te naučno-istraživačkih instituta 
zatečenih na dužnosti na dan stupanja na snagu ovog Zakona produžuje se do dana 
imenovanja upravnog odbora integriranog Univerziteta u Sarajevu kao javne 
ustanove." "Ne dovodi li ovaj član u sukob mogućnost objavljivanja navedenog 
Javnog poziva?" 
 
Poslanica Fikreta Mulaosmanović, uz obrazloženje da zvanični podaci ukazuju na 
trend opadanja nataliteta u našoj sredini, te da je neophodno učiniti sve da se 
poveća natalitet stanovništva jer bez povećanja nataliteta upitna je osnova za 
budućnost svakog društva, pokrenula je sljedeću zastupničku inicijativu: "Da Vlada 
Kantona putem nadležnog Ministarstva, poveća novčanu pomoć ženi-majci koja nije 
u radnom odnosu, kao i porodilji koja se nalazi na redovnom školovanju i koja se 
isplaćuje u periodu od godinu dana od dana porođaja sa sadašnjih 120 KM na 300 
KM." 
 
Poslanik Hadžem Hajdarević je  kratko replicirao poslaniku Kojoviću, nakon čega je 
predsjedavajuća intervenisala i upozorila poslanike da više nemaju pravo na replike, 
te da ne zloupotrebljavaju Poslovnik Skupštine. 
 
Zastupnik Fazlija Nedžad, naglasivši da su ovih dana u Sarajevu započeti 
građevinski radovi na mnogobrojnim saobraćajnicama, te da je jedan od kapitalnih 
radova i sanacija mosta kod Ekonomske škole, pokrenuo je zastupničku inicijativu: 
"Da se zbog normalnijeg odvijanja saobraćaja, na toj raskrsnici, saobraćaj reguliše 
postavljanjem policajca u vrijeme radne špice ili da se semafori isključe jer samo 
usporavaju odvijanje saobraćaja." Nadalje, podsjetivši da je Zakon o istaknutim 
samostalnim umjetnicima usvojen na Šestoj Radnoj sjednici Skupštine Kantona 
Sarajevo održanoj 21.07.2011godine, postavio je sljedeće zastupničko pitanje: "Da li 
se uradila revizija umjetnika koji koriste pravo na uplatu doprinosa od strane 
Kantona Sarajevo za penzijsko-invalidsko osiguranje i zdravstveno osiguranje? Ako 
nije, planira li se uraditi revizija s obzirom da se za ovu namjenu izdvajaju znatna 
finansijska sredstva?" 
 
Poslanik Damir Čardžić, postavio je sljedeće poslaničko pitanje:"Koji su efekti 
kontrole taksi prevoznika i da li je iste kontrole potrebno nastaviti?"  
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Poslanik Nermin Pećanac, je pokrenuo inicijativu:“Da Ministarstvo saobraćaja za 
sljedeću sjednicu Skupštine Kantona dostavi cjelovitu informaciju o obavljanju taksi 
prevoza, sa akcentom na nelegalno korištenje ove djelatnosti zloupotrebom.  
Obzirom da to nije nadležnost samo Ministarstva za saobraćaj zamolio bih da 
Ministarstvo saobraćaja bude nosilac ovih aktivnosti, a zajedno sa MUP-om, 
Upravom policije, Sindikatom i drugim ministarstvima napravi jednu cjelovitu 
informaciju. Tražim od Ministarstva saobraćaja da nam da i efekte odnosno 
realizaciju Zaključaka sa  Tematske sjednice Skupština Kantona Sarajevo vezane za 
KJKP GRAS, kao posebnu informaciju i to tačno po tačkama kako su i donešeni 
Zaključci, tako da se po tim tačkama daje i jedna cjelovita informacija, odnosno 
odgovor.” 
 
Poslanik Faruk Efendić naglasio je problem dijela Kampusa na potezu od 
Univerzitetske biblioteke, dužinom ulice Zmaja od Bosne, ulice Hamdije Čemerlića, 
do izlaza na ulicu Put života, koji je zarastao raznim rastinjem, travom i korovom, i 
koji je kao takav postao idealan prostor za odlaganje raznog otpada, smeća, čak i 
sumnjivog materijala. Nadalje, poslanik je naglasio da se u ljetnim danima osjeća 
veliki smrad sa tog područja, što uveliko otežava život stanarima koji žive u 
zgradama udaljenim od kompleksa svega nekoliko desetina metara. U skladu s 
naprijed navedenim i u ime građana MZ Željeznička-općina Novo Sarajevo, poslanik 
pokreće  inicijativu: „Da što hitnije počne realizacija čišćenja i uređenja Kampusa na 
potezu od Univerzitetske biblioteke, dužinom ulice Zmaja od Bosne, ulice Hamdije 
Čemerlića, do izlaza na ulicu Put života i da se što hitnije poduzmu sve relevantne 
radnje prema vlasnicima tog zemljišta odnosno da u skladu sa svojim nadležnostima 
i ovlaštenjima, poduzmu zakonom propisane mjere kako bi se riješio ovaj već 
odavno prisutni, gorući problem.“ 
Nadalje,poslanik je informisao da je prekidom radova na objektu Vranice d.d. 
Sarajevo u ul. Krivajska broj 1, lokalitet do hotela Palas, MZ Pofalići I  nastupio 
problem akumulacije većih količina podzemnih i oborinskih voda u samom centru 
objekta, sa dubinom od oko 5 metara ispod nivoa postojeće konfiguracije terena, 
tako da je stvoreno veće vještačko jezero stajaće vode. Činjenica je da se u tu 
akumulaciju miješaju i fekalne vode, te postoji realna opasnost od moguće zaraze za 
stanare koji stanuju u neposrednoj blizini navedene lokacije i šire. 
Poslanik,napominje da se lokalitet gradilišta nalazi uz samu saobraćajnicu, odnosno 
trotoar koji đaci, djeca svakodnevno koriste kako bi bezbjedno stigli do osnovne 
škole koja je na udaljenosti od samog gradilišta nekoliko stotina metara. U cilju 
riješavanja navedene problematike, građani sa ovog područja u trećem mjesecu 
2011. godine uputili su zahtjev nadležnoj općinskoj službi za inspekcijske poslove, 
ali zbog nenadležnosti iz ove oblasti isti je proslijeđen Kantonalnoj upravi za 
inspekcijske poslove od koje se čeka povratna informacija o poduzetim aktivnostima. 
U kontaktima sa odgovornim iz GP „Vranica“ d.d. Sarajevo prekid radova i stanje na 
novozapočetom objektu pravdaju čekanjem na izdavanje građevinske dozvole od 
strane općine, a da sam iznos za naknadu rente koji je jedan od uvjeta za njeno 
izdavanje za sada nisu u mogućnosti platiti. Ovakvim odnosom samog investitora 
stanje na objektu ostaje isto, odnosno za građane tog područja alarmantno, 
naglašava poslanik i pokreće poslaničku inicijativu: „Da nadležna služba za 
inspekcijske poslove Kantona Sarajevo u skladu sa svojim nadležnostima i 
ovlaštenjima poduzme zakonom propisane mjere i radnje kako bi se rješio ovaj već 
odavno prisutni gorući problem.“ 
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Poslanik Talović Munir, postavio je sljedeće pitanje:„Da li pismeno mišljenje 
Sekretara Fakulteta, Sekretara Univerziteta ili Zakonodavno-pravne komisije koje je 
izdato na zahtjev fizičkih ili pravnih lica može zamjeniti autentično tumačenje 
zakonskog teksta koje daje Skupština Kantona?“ 
 
Poslanica Hanka Vajzović, potaknuta odgovorom koji je dobila od KJKP "Vodovod i 
kanalizacija" da  „u posljednje dvije godine ne samo da se ne obnavljaju dijelovi 
sistema čija je knjigovodstvena vrijednost već duži period jednaka nuli, nego da su 
prepolovljena i sredstva koja ulažu u tzv. redovno održavanje“, te naglasivši da je 
stanje alarmantno, zastupnica pokreće inicijativu: "Za održavanje tematske sjednice 
o stanju u javnim preduzećima na području Kantona Sarajevo, posebno onim koji 
posluju sa ozbiljnim gubicima."  
Nadalje, poslanica je postavila pitanje, upućeno Vladi Kantona Sarajevo: "Kada 
ćemo dobiti pomoćnika ministra za visoko obrazovanje obzirom da ga već odavno 
nema, a znamo kakvih problema imamo?"  
  
Zastupnica Segmedina-Srna Bajramović je uputila inicijativu prema novoformiranoj 
Komisiji za kulturu i sport: “Da se Komisija za kulturu i sport na ozbiljan način 
pozabavi problemom Kinoteke, koja se nalazi na popisu sedam institucija od 
državnog značaja, koju je osnovala država. I da se  Vlada Kantona i resorno 
ministarstvo u rebalansu Budžeta dodatno angažiraju oko Kinoteke.”   
 
Nakon iscrpljene liste prijavljenih poslanika, predsjedavajuća je informisala da je 
osam poslanika komentarisalo dobijene odgovore, dok je 18 poslanika postavilo 
poslanička pitanja i pokrenulo inicijative. Predsjedavajuća je pozvala premijera i 
ministre da daju odgovore na pitanja na koja je tražen usmeni odgovor. 
 
Odgovore na pitanja poslanika, usmeno su dali: ministar prostornog uređenja i 
zaštite okoliša Abid Jusić, ministar za boračka pitanja Nedžad Ajnadžić, ministar za 
kulturu i sport Ivica Šarić i ministar unutrašnjih poslova Muhamed Budimlić. Kratko 
pojašnjenje u vezi sa pitanjem zastupnice Segmedine-Srne Bajramović, dao je 
sekretar Skupštine Abid Kolašinac. 
 
 
AD – 3. 
 
INFORMACIJA O STEPENU REALIZACIJE SKUPŠTINSKIH ZAKLJUČAKA ZA 
ČIJU JE REALIZACIJU ZADUŽENA VLADA KANTONA SARAJEVO 
 
Predsjedavajuća je informisala da je Odlukom Kolegija ova Informacija stalna tačka 
odmah poslije poslaničkih pitanja i inicijativa, koja ima ili nema nešto na dnevnom 
redu, te da za današnju sjednicu Skupštine nije stigao nikakav pisani materijal.  
 
Poslanik Elmedin Konaković i dopredsjedavajući Kemal Ademović su se kratko 
uključili u diskusiju, nakon koje je predsjedavajuća zaključila raspravu, jer prijavljenih 
diskutanata više nije bilo. 
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AD – 4. 
 
PRIJEDLOG  ZAKONA O DOPUNI ZAKONA O DOPUNSKIM PRAVIMA 
BORACA-BRANITELJA BOSNE I HERCEGOVINE  (SKRAĆENI POSTUPAK) 
 
Prijedlog ovog zakona poslanici su dobili uz poziv za sjednicu.  

Ministar za boračka pitanja Nedžad Ajnadžić je podnio uvodne napomene i njegovo 
izlaganje je u Stenogramu ove sjednice. 
 
Poslanik Faruk Efendić, predsjednik Komisije za boračka pitanja, iznio je stav 
Komisije po ovom Prijedlogu zakona. 
 
Prijavljenih poslanika za diskusiju nije bilo, pa je predsjedavajuća pozvala poslanike 
na izjašnjavanje o PRIJEDLOGU  ZAKONA O DOPUNI ZAKONA O DOPUNSKIM 
PRAVIMA BORACA-BRANITELJA BOSNE I HERCEGOVINE (SKRAĆENI 
POSTUPAK). 
 
SKUPŠTINE, JE JEDNOGLASNO (27 za), DONIJELA ZAKON O DOPUNI 
ZAKONA O DOPUNSKIM PRAVIMA BORACA-BRANITELJA BOSNE I 
HERCEGOVINE. 
 
 
AD – 5. 
 
NACRT ZAKONA O IZMJENAMA I DOPUNAMA ZAKONA O KOMUNALNIM 
TAKSAMA 

Nacrt ovog zakona poslanici su dobili uz poziv za sjednicu. 

Uvodne napomene podnio je ministar finansija Muhamed Kozadra i iste su sadržane 
u Stenogramu ove sjednice.  
 
Poslanik Eldar Čomor i poslanik  Zaim Backović su bili jedini diskutanti po ovoj tački 
dnevnog reda.  Nakon zaključene rasprave, ministar finansija Muhamed Kozadra se 
obratio Skupštini. 
 
Nakon obraćanja ministra finansija, dodatna pitanja za ministra su imali: poslanik 
Enes Zeković i poslanik Zaim Backović 
 
Nakon rasprave,Skupština je,jednoglasno (32 za),donijela sljedeće ZAKLJUČKE: 
 
 
1. Utvrđuje se Nacrt Zakona o izmjenama i dopunama Zakona o komunalnim 
taksama; 
2. Javna rasprava održaće se u kantonalnim organima, jedinicama lokalne 
samouprave, naučnim i stručnim ustanova i trajaće 30 dana. 
3. Primjedbe, prijedlozi, sugestije zastupnika i mišljenja radnih tijela Skupštine 
dostavljaju se Vladi Kantona Sarajevo koja organizuje i provodi javnu raspravu. 
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4. Vlada Kantona Sarajevo dužna je da nakon provedene javne rasprave 
podnese Skupštini Izvještaj o rezultatima javne rasprave koji sadrži primjedbe, 
prijedloge i mišljenja, kao i da da obrazloženje razloga zbog kojih pojedine 
primjedbe, prijedlozi i mišljenja nisu prihvaćeni u pripremi Nacrta Zakona o 
izmjenama i dopunama Zakona o komunalnim taksama. 
 
  
AD – 6. 
 
ZAKLJUČAK ZAKONODAVNO-PRAVNE KOMISIJE U VEZI TUMAČENJA 
ODREDBE ČLANA 133. TAČKA 13. ZAKONA O VISOKOM OBRAZOVANJU. 
 
Predsjedavajuća je informisala da u materijalu koji je stigao u pozivu, postoji 
očitovanje i Vlade i Ministarstva o mišljenju Zakonodavno-pravne komisije sa 
sastanka Komisije koji je održan koncem marta i da je tu suprotno mišljenje Komisije 
od tumačenja koji je dala Vlada na prijedlog Ministarstva. Nadalje, predsjedavajuća 
je naglasila da ne postoji informacija da je Komisija, imala ponovo prošle sedmice 
sastanak, sada već i sa promijenjenim predsjednikom Komisije, u kojoj je donijela 
zaključak, koji se odnosi samo na zakonsku, odnosno pravni osnov da se Komisija 
uopšte bavi tim pitanjem. Predsjedavajuća je pozvala poslanika Amira Zukića da kao 
predsjednik Zakonodavno-pravne komisije da pojašnjenje. 
 
Poslanik Amir Zukić ispred Zakonodavno-pravne komisije kratko je dao pojašnjenje, 
a nakon njega u diskusiju su se uključili: ministar za obrazovanje, nauku i mlade 
Fahrudin Oručević, zatim poslanik Zaim Backović, dopredsjedavajući Ivan Brigić  
kao član Zakonodavno-pravne komisije, zastupnica Hanka Vajzović, zastupnik Danis 
Tanović, zastupnik Fazlija Nedžad, zastupnik Amor Mašović i naposljetku zastupnik 
Nermin Pećanac, koji je zatražio pauzu od 15 minuta. 
 
 
 

USLIJEDILA JE KRATKA PAUZA U RADU SKUPŠTINE 
 
 
 
Nakon pauze, predsjedavajuća je zaključila raspravu i pozvala poslanike da pristupe 
izjašnjavanju o PREDLOŽENOM ZAKLJUČKU ZAKONODAVNO PRAVNE 
KOMISIJE U VEZI ZAKLJUČKA ZAKONODAVNO PRAVNE KOMISIJE U VEZI 
ODREDABA ČLANA 133 TAČKA 13 ZAKONA O VISOKOM OBRAZOVANJU. 
 
SKUPŠTINE SA 11 GLASOVA ZA, 9 SUZDRŽANIH I 13 PROTIV, NIJE 
USVOJILA, ZAKLJUČAK ZAKONODAVNO-PRAVNE KOMISIJE U VEZI 
TUMAČENJA ODREDBE ČLANA 133. TAČKA 13. ZAKONA O VISOKOM 
OBRAZOVANJU. 
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AD – 7. 
 
IZVJEŠTAJ O IZVRŠAVANJU BUDŽETA KANTONA SARAJEVO ZA PERIOD OD 
01.01. DO 31.12.2011. GODINE 
 
Ovaj Izvještaj poslanici su dobili uz poziv za sjednicu. 
 
Uvodno izlaganje ministra finansija Muhameda Kozadre je u Stenogramu ove 
sjednice.  
 
Prvi diskutant bio je poslanik Besim Mehmedić, a nakon njega u diskusiju su se 
uključili poslanik Zaim Backović i poslanik Naser Nabil. Obzirom da prijavljenih za 
raspravu više nije bilo, predsjedavajuća je zaključila raspravu i dala priliku ministru 
Muhamedu Kozadri da da svoj komentar. 
 
Ministar finansija Muhamed Kozadra se obratio Skupštini i nakon njegovog 
izlaganja, dodatna pitanja postavili su mu sljedeći poslanici:  Nermin Pećanac, Naser 
Nabil i Zaim Backović. 
 
Poslanica Hanka Vajzović je ispred Komisija za obrazovanje i nauku iznijela stav 
Komisije u vezi ovog Izvještaja i nakon njenog kraćeg izlaganja, ministar Kozadra se 
ponovo uključio u diskusiju dajući odgovore na postavljena pitanja. 
 
Nakon obraćanja ministra Kozadre, predsjedavajuća je pozvala poslanike na 
izjašnjavanje O IZVJEŠTAJU O IZVRŠAVANJU BUDŽETA KANTONA 
SARAJEVO ZA PERIOD OD 01. 01  DO 31.12. 2011. GODINE. 
 
 
SKUPŠTINA JE, VEĆINOM GLASOVA (21 ZA, 6 UZDRŽANIH I 5 PROTIV) 
USVOJILA IZVJEŠTAJ O IZVRŠAVANJU BUDŽETA KANTONA SARAJEVO ZA 
PERIOD OD 01.01. DO 31.12.2011. GODINE 
 
 

 
USLIJEDILA JE PAUZA U RADU SKUPŠTINE 
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NASTAVAK SJEDNICE NAKON PAUZE 
 
AD – 8. 
 
 
IZVJEŠTAJ O RADU VLADE KANTONA SARAJEVO ZA PERIOD OD 01.01. DO 
31.12.2011. GODINE 
 
Izvještaj o radu Vlade Kantona Sarajevo za period od 01.01. DO 31.12.2011. 
godine, poslanici su dobili uz poziv za sjednicu. 
 
Premijer Vlade Kantona Fikret Musić podnio je uvodne napomene i njegovo 
izlaganje je u prilogu Stenograma. 
 
Nakon obraćanja premijera Kantona, uslijedila je diskusija u kojoj su poslanici 
obrazložili svoje stavove,neki u dužoj,neki u kraćoj diskusiji,kroz replike i intervencije 
javljajući se po nekoliko puta. U navedenoj diskusiji po Izvještaju o radu Vlade 
Kantona Sarajevo učestvovali su sljedeći poslanici: Predrag Kojović, Fazlija Nedžad, 
Damir Čardžić, Elmedin Konaković, Nermin Pećanac, Amir Zukić, Naser Nabil, 
Adnan Solaković, Hodžić Sabahudin, Zaim Backović, Branislav Crnogorac, Ivan 
Brigić, Izudin Bajrović, Besim Mehmedić i Esed Radeljaš. 
 
Ministar finansija Muhamed Kozadra i premijer Kantona Fikret Musić, obratili su se 
Skupštini i njihovo izlaganje je također u Stenogramu ove sjednice. 
 
 
Nakon rasprave, predsjedavajuća je pozvala poslanike da pristupe izjašnjavanju O 
IZVJEŠTAJU O RADU VLADE KANTONA SARAJEVO ZA PERIOD 01.01. – 
31.12.2011.GODINE. 
 
SKUPŠTINA JE, VEĆINOM GLASOVA (20 ZA, 3 SUZDRŽANA I 8 PROTIV) 
USVOJILA IZVJEŠTAJ O RADU VLADE KS ZA PERIOD JANUAR – DECEMBAR 
2011 GODINE. 
 
 

RAD NA 14. RADNOJ SJEDNICI PREKINUT JE U 18,35 SATI. 
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ZAPISNIK SA NASTAVKA 14. RADNE SJEDNICE  

SKUPŠTINE KANTONA SARAJEVO 
ODRŽANE 07.05.2012.GODINE SA POČETKOM RADA U 09,00 SATI  

 
 

Sjednici prisustvuju poslanici/zastupnici: 
 
SOCIJALDEMOKRATSKA PARTIJA BIH 
1.Brigić Ivan 
2.Crnogorac Branislav 
3.Efendić Faruk 
4.Fazlija Nedžad 
5.Hajdarević Hadžem 
6.Malić Mirjana 
7.Papo Edina 
8.Srna- Bajramović Segmedina 
9.Vajzović Hanka 
 
STRANKA DEMOKRATSKE AKCIJE BIH 
1.Ademović Kemal 
2.Alić Haris 
3.Čomor Eldar 
4.Konaković Elmedin 
5.Zukić Amir 
6.Dževad Hodžić 
 
SAVEZ ZA BOLJU BUDUČNOST 
1.Rađo Dževad 
2.Naser Nabil 
3.Talović Munir 
4.Solaković Adnan 
5. Izudin Bajrović 
 
STRANKA ZA BOSNU I HERCEGOVINU 
1.Mehmedić Besim 
2.Mulaosmanović Fikreta 
3.Pindžo Mirsad 
4.Sabahudin Hodžić 
 
NAŠA STRANKA- NOVA SOCIJALISTIČKA PARTIJA- Zdravko Krsmanović 
1. Kojović Predrag 
2. Danis Tanović 
 
NARODNA STRANKA RADOM ZA BOLJITAK 
1. Čardžić Damir 
 
BOSS- Mirnes Ajanović 
1. Radeljaš Esed 
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SOCIJALDEMOKRATSKA UNIJA 
1. Pećanac Nermin 
 
SAMOSTALNI POSLANICI/CE 
1.Zeković Enes 
2.Jurić Mira 
 
Predsjedavajuća je pozdravila sve prisutne i otvorila nastavak 14. Radne sjednice 
Skupštine Kantona Sarajevo.  
 
Prema evidenciji službe, sjednici je prisustvovalo 28 poslanika, što je dovoljan broj 
za punovažan rad i odlučivanje.  
 
Izostanak sa ove sjednice blagovremeno su opravdali poslanik Kenan Ademović i 
poslanik Amor Mašović.  
 
Za nastavak 14. Radne sjednice Skupštine Kantona Sarajevo ostale su sljedeće 
tačke utvrđenog  
 
DNEVNOG REDA: 
 
9. Nacrt „Strategije informatizacije osnovnog i srednjeg obrazovanja u Kantonu 
Sarajevo 2012 – 2016”.; 
10.Prijedlog odluke o izmjenama odluke o osnivanju: 
a)Kantonalne javne ustanove Dom za djecu bez roditeljskog staranja  
b)Kantonalne javne ustanove “Gerontološki centar “ 
c)Kantonalne javne ustanove “Disciplinski centar za maloljetnike”  
d)Kantonalne javne ustanove” Porodično savjetovalište”  
e) Javne ustanove “Terapijska zajednica - Kampus Kantona Sarajevo”  
f)Kantonalne javne ustanove “Dom za socijalno zdravstveno zbrinjavanje osoba sa 
invaliditetom i drugih osoba” ;  
11. Prijedlog odluke o razrješenju predsjednika Skupštine Javnog preduzeća 
„Televizija Kantona Sarajevo“ d.o.o. Sarajevo  i prijedlog Odluke o imenovanju 
vršioca dužnosti predsjednika Skupštine Javnog preduzeća „Televizija Kantona 
Sarajevo“ d.o.o. Sarajevo; 
12 .Izvještaj o radu sa finansijskim izvještajem Kantonalne uprave za inspekcijske 
poslove za 2011. godinu; 
13 .Program rada sa finansijskim planom Kantonalne uprave za inspekcijske 
poslove za 2012. godinu; 
14. Izvještaj o radu i finansijskom poslovanju, na koje je prethodno dato mišljenje 
ovlaštenog revizora Kantonalnog stambenog fonda Sarajevo za 2011. godinu; 
15. Prijedlog odluke o davanju saglasnosti na Izvještaj o radu Fonda Kantona 
Sarajevo za stipendiranje i školovanje djece boraca, poginulih boraca i poginulih 
civila-žrtava rata „IKRE“ sa izvještajem o financijskom  poslovanju za 2011. godinu;  
16. Izvještaj o radu Fonda Kantona Sarajevo za izgradnju i očuvanje grobalja šehida 
i poginulih boraca, memorijalnih centara i spomen-obilježja  žrtava genocida za 
period od 01.01. do 31.12.2011. godine i Izvještaj o finansijskom poslovanju za 
period od 01.01. do 31.12. 2011. godine; ;(Razmatraće se kao tačka 16. 
Predloženog dnevnog reda) 
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17. Izvještaj o radu i finansijskom poslovanju na koje je prethodno dato mišljenje 
ovlaštenog revizora, Fonda Kantona Sarajevo za izgradnju stanova za članove 
porodica šehida i poginulih boraca, ratne vojne invalide, demobilizirane borce i 
prognane osobe za 2011. godinu; 
18. Izvještaj o radu Kantonalnog tužilaštva Kantona Sarajevo za 2011. godinu;  
19.  Izvještaj o radu Pravobranilaštva Kantona Sarajevo za 2011. godinu;  
20.  Prijedlog odluke o davanju saglasnosti na Program rada Kantonalne agencije 
za privatizaciju Sarajevo sa Finansijskim planom za 2012. godinu; 
21. a)Prijedlog teksta Sporazuma o poslovno-tehničkoj saradnji između Kantona 
Sarajevo i AACC Alpe Adria centra za prekograničnu saradnju, kojim se 
uspostavljaju okviri buduće poslovno-tehničke saradnje i zajedničko djelovanje u 
oblastima od obostranog interesa; 
b)Davanje saglasnosti Kabinetu premijera Kantona Sarajevo da sa budžetske stavke 
Ured za zastupanje u međunarodnim odnosima u Briselu (BAN003) uplati članarinu 
predviđenu ovim Sporazumom; 
22.  Izvještaj o primjeni Zakona o socijalnoj zaštiti, zaštiti civilnih žrtava rata i zaštiti 
porodica sa djecom u 2011. godini; 
23.  Izvještaj o implementaciji Odluke o proširenom obimu prava za korištenje 
ortopedskih pomagala, lijekova, medicinsko-sanitetskih sprava i materijala za RVI sa 
područja Kantona Sarajevo za 2011. godinu; 
24.  Izvještaj o snadbjevenosti Kantona Sarajevo lijekovima i sanitetskim 
materijalom u 2011. godini sa posebnim osvrtom na implementaciju Liste lijekova 
koji se propisuju i izdaju na teret sredstava obaveznog osiguranja kroz 
funkcionisanje Mreže farmaceutske djelatnosti- apoteka, sa prijedlogom mjera i 
aktivnosti. 
 
 
AD – 9. 
 
NACRT “STRATEGIJE INFORMATIZACIJE OSNOVNOG I SREDNJEG 
OBRAZOVANJA U KANTONU SARAJEVO 2012-2016” 
 
Nacrt ovog  zakona poslanici su dobili uz poziv za sjednicu.  
 
Uvodno izlaganje ministra za obrazovanje, nauku i mlade Fahrudina Oručevića je 
sadržano u Stenogramu ove sjednice.  
 
Prvi učesnik u diskusiji bila je poslanica Fikreta Mulaosmanović, a nakon nje u 
raspravu su se uključili i poslanik Nabil Naser, poslanik Besim Mehmedić i poslanik 
Damir Čardžić. 
 
Obzirom da prijavljenih poslanika za diskusiju više nije bilo, predsjedavajuća je 
zaključila raspravu i pozvala poslanike da pristupe izjašnjavanju o Zaključcima po   
PO NACRTU “STRATEGIJE INFORMATIZACIJE OSNOVNOG I SREDNJEG 
OBRAZOVANJA U KANTONU SARAJEVO 2012-2016”.  
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SKUPŠTINA JE, JEDNOGLASNO (31 ZA) DONIJELA SLJEDEĆE ZAKLJUČKE: 
 
1.Utvrđuje se Nacrt Strategije Informatizacije osnovnog i srednjeg obrazovanja 
u Kantonu  Sarajevu 2012-2016. 
2.Javna rasprava održaće se u kantonalnim organima, jedinicama lokalne 
samouprave, naučnim i stručnim ustanova i trajaće   30 dana. 
3.Primjedbe, prijedlozi, sugestije zastupnika i mišljenja radnih tijela Skupštine 
dostavljaju se Vladi Kantona Sarajevo koja organizuje i provodi javnu 
raspravu. 
4.Vlada Kantona Sarajevo dužna je da nakon provedene javne rasprave 
podnese Skupštini Izvještaj o rezultatima javne rasprave koji sadrži primjedbe, 
prijedloge i mišljenja, kao i da da obrazloženje razloga zbog kojih pojedine 
primjedbe, prijedlozi i mišljenja nisu prihvaćeni u pripremi Nacrta Strategije 
Informatizacije osnovnog i srednjeg obrazovanja u Kantonu  Sarajevu 2012-
2016. 
 
Predsjedavajuća Mirjana Malić je zamolila poslanike, da se realizacija tačke 10 
odgodi, dok ne bude prisutna ministrica za rad, socijalnu politiku, raseljena lica i 
izbjeglice Velida Memić. 

 

AD -11. 

PRIJEDLOG ODLUKE O RAZRJEŠENJU PREDSJEDNIKA SKUPŠTINE 
JAVNOG PREDUZEĆA “TELEVIZIJA KANTONA SARAJEVO” D.O.O. 
SARAJEVO I PRIJEDLOG ODLUKE O IMENOVANJU VRŠIOCA DUŽNOSTI 
PREDSJEDNIKA SKUPŠTINE JAVNOG PREDUZEĆA “TELEVIZIJA KANTONA 
SARAJEVO” D.O.O. SARAJEVO. 
 
Prijedloge ovih odluka poslanici su dobili uz poziv za sjednicu. 
 
Ministrica pravde i uprave Dijana Tabori, podnijela je uvodne napomene i njeno 
izlaganje je sadržano u Stenogramu ove sjednice. 
 
Prijavljenih diskutanata nije bilo, pa je predsjedavajuća Mirjana Malić pozvala 
poslanike da  pristupe izjašnjavanju o PRIJEDLOGU ODLUKE O  RAZRJEŠENJU 
PREDSJEDNIKA SKUPŠTINE JAVNOG PREDUZEĆA “TELEVIZIJA KANTONA 
SARAJEVO” D.O.O.  zajedno sa PRIJEDLOGOM ODLUKE O IMENOVANJU 
PREDLOŽENOG VRŠIOCA DUŽNOSTI PREDSJEDNIKA SKUPŠTINE JAVNOG 
PREDUZEĆA “TELEVIZIJA KANTONA SARAJEVO” D.O.O. Sarajevo. 
 
25 poslanika je pristupilo glasanju i SKUPŠTINA JE, VEĆINOM GLASOVA (20 
ZA, 4 SUZDRŽANA I 1 PROTIV), DONIJELA ODLUKU O RAZRJEŠENJU 
PREDSJEDNIKA SKUPŠTINE JAVNOG PREDUZEĆA “TELEVIZIJA KANTONA 
SARAJEVO” D.O.O. Sarajevo (na vlastiti zahtjev dosadašnjeg predsjednika 
Skupštine) I ODLUKU O IMENOVANJU VRŠIOCA DUŽNOSTI PREDSJEDNIKA 
SKUPŠTINE JAVNOG PREDUZEĆA “TELEVIZIJA KANTONA SARAJEVO” 
D.O.O. SARAJEVO. 



 23

AD – 12. 

IZVJEŠTAJ O RADU SA FINANSIJSKIM IZVJEŠTAJEM KANTONALNE UPRAVE 
ZA INSPEKCIJSKE POSLOVE ZA 2011. GODINU 

Ovaj Izvještaj poslanici su dobili uz poziv za sjednicu.  
 
Učesnici u raspravi po ovoj tački Dnevnog reda, bili su poslanik Branislav 
Crnogorac, zatim poslanik Eldar Čomor, koji je kao predsjednik Komisije za privredu, 
finansijsku i ekonomsku politiku, iznio stav komisije i posljednji učesnik u raspravi je 
bio poslanik Elmedin Konaković. 
 
Predsjedavajuća je zaključila raspravu, jer prijavljenih diskutanata više nije bilo, i 
pozvala je poslanike da pristupe izjašnjavanju o IZVJEŠTAJU O RADU SA 
FINANSIJSKIM IZVJEŠTAJEM KANTONALNE UPRAVE ZA INSPEKCIJSKE 
POSLOVE ZA 2011. GODINU. 
 
23 poslanika su pristupila glasanju i SKUPŠTINA JE VEĆINOM GLASOVA (23 
ZA, 2 SUZDRŽANA I 1 PROTIV) USVOJILA IZVJEŠTAJ O RADU SA 
FINANSIJSKIM IZVJEŠTAJEM KANTONALNE UPRAVE ZA INSPEKCIJSKE 
POSLOVE ZA 2011. GODINU. 
 
 
AD – 10. 
 
Prijedlog odluke o izmjenama odluke o osnivanju: 
a)Kantonalne javne ustanove Dom za djecu bez roditeljskog staranja  
b)Kantonalne javne ustanove “Gerontološki centar “ 
c)Kantonalne javne ustanove “Disciplinski centar za maloljetnike”  
d)Kantonalne javne ustanove” Porodično savjetovalište”  
e) Javne ustanove “Terapijska zajednica - Kampus Kantona Sarajevo”  
f)Kantonalne javne ustanove “Dom za socijalno zdravstveno zbrinjavanje 
osoba sa invaliditetom i drugih osoba” ;  
 
Prijedlog ove odluke poslanici su dobili uz poziv za sjednicu. 
 
Predsjedavajuća je predložila da se po ovim Prijedlozima odluka obavi jedinstvena 
rasprava i glasanje u paketu, obzirom da su izmjene identične za svih šest 
kantonalnih javnih ustanova. Skupština je prihvatila prijedlog predsjedavajuće. 
 
Ministrica   rad, socijalnu politiku,raseljena lica i izbjeglice Velida Memić podnijela je 
uvodne napomene i iste su sadržane u Stenogramu ove sjednice. 
 
Obzirom da prijavljenih za raspravu nije bilo, predsjedavajuća Malić je pozvala 
poslanike da pristupe izjašnjavanju  O PRIJEDLOGU ODLUKE O IZMJENAMA 
ODLUKE O OSNIVANJU: 
a)Kantonalne javne ustanove Dom za djecu bez roditeljskog staranja  
b)Kantonalne javne ustanove “Gerontološki centar “ 
c)Kantonalne javne ustanove “Disciplinski centar za maloljetnike”  
d)Kantonalne javne ustanove” Porodično savjetovalište”  
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e) Javne ustanove “Terapijska zajednica - Kampus Kantona Sarajevo”  
f)Kantonalne javne ustanove “Dom za socijalno zdravstveno  zbrinjavanje 
osoba sa invaliditetom i drugih osoba”  
 
GLASANJU SU PRISTUPILA 22 POSLANIKA  I SKUPŠTINA  JE, VEĆINOM 
GLASOVA (20 ZA I 2 PROTIV) DONIJELA ODLUKE O IZMJENAMA ODLUKE O 
OSNIVANJU ZA  KANTONALNE JAVNE USTANOVE OD A DO F. 
 
 
AD – 13. 

PROGRAM RADA SA FINANSIJSKIM PLANOM KANTONALNE UPRAVE ZA 
INSPEKCIJSKE POSLOVE ZA 2012. GODINU 

Ovaj Program rada poslanici su dobili uz poziv za sjednicu.  
 
Prijavljenih poslanika za raspravu nije bilo, pa je predsjedavajuća pozvala poslanike 
da pristupe izjašnjavanju o PROGRAMU RADA SA FINANSIJSKIM PLANOM 
KANTONALNE UPRAVE ZA INSPEKCIJSKE POSLOVE ZA 2012. GODINU. 
 
GLASANJU JE PRISTUPILO 24 POSLANIKA I SKUPŠTINA JE, VEĆINOM 
GLASOVA (20 ZA, 2 SUZDRŽANA I 2 PROTIV), USVOJILA PROGRAM RADA 
SA FINANSIJSKIM PLANOM KANTONALNE UPRAVE ZA INSPEKCIJSKE 
POSLOVE ZA 2012. GODINU. 
 

AD – 14. 

iZVJEŠTAJ O RADU I FINANSIJSKOM POSLOVANJU, NA KOJE JE 
PRETHODNO DATO MIŠLJNJE OVLAŠTENOG REVIZORA KANTONALNOG 
STAMBENOG FONDA SARAJEVO ZA 2011. GODINU. 
 
Ovaj Izvještaj poslanici su dobili uz poziv za sjednicu. 
 
Uvodno izlaganje ministra stambene politike Čedomira Lukića je sadržano u 
Stenogramu ove sjednice. 
 
Zastupnik Branislav Crnogorac je iznio stav Komisije za mlade po ovom  Izvještaju. 
 
Ministar stambene politike Čedomir Lukić je dao svoj komentar na izlaganje 
Branislava Crrnogorca i nakon njegovog izlaganja u diskusiju se uključio i član 
Komisije za mlade poslanik Adnan Solaković.  
 
 
Nakon rasprave, predsjedavajuća Mirjana Malić je pozvala poslanike da pristupe 
izjašnjavanju o IZVJEŠTAJU O RADU I FINANSIJSKOM POSLOVANJU, NA 
KOJE JE PRETHODNO DATO MIŠLJNJE OVLAŠTENOG REVIZORA 
KANTONALNOG STAMBENOG FONDA SARAJEVO ZA 2011. GODINU. 
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GLASANJU JE PRISTUPILO 25 POSLANIKA I  SKUPŠTINA JE, VEĆINOM 
GLASOVA (23 ZA I 2 PROTIV) USVOJILA IZVJEŠTAJ O RADU I 
FINANSIJSKOM POSLOVANJU, NA KOJE JE PRETHODNO DATO MIŠLJNJE 
OVLAŠTENOG REVIZORA KANTONALNOG STAMBENOG FONDA SARAJEVO 
ZA 2011. GODINU. 
 
 
AD – 15. 
 
PRIJEDLOG ODLUKE O DAVANJU SAGLASNOSTI NA IZVJEŠTAJ O RADU 
FONDA KANTONA SARAJEVO ZA STIPENDIRANJE I ŠKOLOVANJE DJECE 
BORACA, POGINULIH BORACA I POGINULIH CIVILA - ŽRTAVA RATA „IKRE” 
SA IZVJEŠTAJEM O FINANCIJSKOM POSLOVANJU ZA 2011. GODINU 
 
Prijedlog ove odluke poslanici su dobili u dopunskom materijalu. 

Prijavljenih za raspravu nije bilo, pa je predsjedavajuća pozvala poslanike da 
pristupe izjašnjavanju O PRIJEDLOGU ODLUKE O DAVANJU SAGLASNOSTI NA 
IZVJEŠTAJ O RADU FONDA KANTONA SARAJEVO ZA STIPENDIRANJE I 
ŠKOLOVANJE DJECE BORACA, POGINULIH BORACA I POGINULIH CIVILA - 
ŽRTAVA RATA „IKRE” SA IZVJEŠTAJEM O FINANCIJSKOM POSLOVANJU ZA 
2011. GODINU. 

Glasanju su pristupila 24 poslanika i SKUPŠTINA JE, JEDNOGLASNO 
DONIJELA ODLUKU  O DAVANJU SAGLASNOSTI NA IZVJEŠTAJ O RADU 
FONDA KANTONA SARAJEVO ZA STIPENDIRANJE I ŠKOLOVANJE DJECE 
BORACA, POGINULIH BORACA I POGINULIH CIVILA - ŽRTAVA RATA „IKRE” 
SA IZVJEŠTAJEM O FINANCIJSKOM POSLOVANJU ZA 2011. GODINU. 

 

AD – 16. 

IZVJEŠTAJ O RADU FONDA KANTONA SARAJEVO ZA IZGRADNJU I 
OČUVANJE GROBALJA ŠEHIDA I POGINULIH BORACA, MEMORIJALNIH 
CENTARA I SPOMEN OBILJEŽJA ŽRTAVA GENOCIDA ZA PERIOD OD 01.01. 
DO 31.12.2011. GODINE I IZVJEŠTAJ O FINANSIJSKOM POSLOVANJU ZA 
PERIOD OD 01.01. DO 31.12.2011. GODINE 

Ovaj Izvještaja poslanici su dobili u dodatnom materijalu. 
 
Prijavljenih diskutanata nije bilo, pa je predsjedavajuća pozvala poslanike da 
pristupe izjašnjavanju o IZVJEŠTAJU O RADU FONDA KANTONA SARAJEVO ZA 
IZGRADNJU I OČUVANJE GROBALJA ŠEHIDA I POGINULIH BORACA, 
MEMORIJALNIH CENTARA I SPOMEN OBILJEŽJA ŽRTAVA GENOCIDA ZA 
PERIOD OD 01.01. DO 31.12.2011. GODINE I IZVJEŠTAJ O FINANSIJSKOM 
POSLOVANJU ZA PERIOD OD 01.01. DO 31.12.2011. GODINE. 
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GLASANJU JE PRISTUPILO 27 POSLANIKA I  IZVJEŠTAJ O RADU FONDA 
KANTONA SARAJEVO ZA IZGRADNJU I OČUVANJE GROBALJA ŠEHIDA I 
POGINULIH BORACA, MEMORIJALNIH CENTARA I SPOMEN OBILJEŽJA 
ŽRTAVA GENOCIDA ZA PERIOD OD 01.01. DO 31.12.2011. GODINE I 
IZVJEŠTAJ O FINANSIJSKOM POSLOVANJU ZA PERIOD OD 01.01. DO 
31.12.2011. GODINE  USVOJEN JE JEDNOGLASNO. 
 
 
AD – 17. 
 
IZVJEŠTAJ O RADU I FINANSIJSKOM POSLOVANJU, NA KOJE JE 
PRETHODNO DATO MIŠLJNJE OVLAŠTENOG REVIZORA, FONDA KANTONA 
SARAJEVO ZA IZGRADNJU STANOVA ZA ČLANOVE PORODICA ŠEHIDA I 
POGINULIH BORACA, RATNE VOJNE INVALIDE, DEMOBILIZIRANE BORCE I 
PROGNANE OSOBE ZA 2011. GODINU. 
 
Ovaj Izvještaj poslanici su dobili uz poziv za sjednicu. 
 
Uvodno izlaganje ministra stambene politike Čedomira Lukića je sadržano u 
Stenogramu ove sjednice. 
 
Predsjedavajuća je pozvala poslanike da pristupe izjašnjavanju o IZVJEŠTAJU O 
RADU I FINANSIJSKOM POSLOVANJU, NA KOJE JE PRETHODNO DATO 
MIŠLJNJE OVLAŠTENOG REVIZORA, FONDA KANTONA SARAJEVO ZA 
IZGRADNJU STANOVA ZA ČLANOVE PORODICA ŠEHIDA I POGINULIH 
BORACA, RATNE VOJNE INVALIDE, DEMOBILIZIRANE BORCE I PROGNANE 
OSOBE ZA 2011. GODINU. 
 
GLASANJU JE PRISTUPILO 28 POSLANIKA I IZVJEŠTAJ O RADU I 
FINANSIJSKOM POSLOVANJU, NA KOJE JE PRETHODNO DATO MIŠLJNJE 
OVLAŠTENOG REVIZORA, FONDA KANTONA SARAJEVO ZA IZGRADNJU 
STANOVA ZA ČLANOVE PORODICA ŠEHIDA I POGINULIH BORACA, RATNE 
VOJNE INVALIDE, DEMOBILIZIRANE BORCE I PROGNANE OSOBE ZA 2011. 
GODINU SKUPŠTINA JE USVOJILA JEDNOGLASNO. 
 
 
AD – 18. 
 
IZVJEŠTAJ O RADU KANTONALNOG TUŽILAŠTVA KANTONA SARAJEVO ZA 
2011. GODINE  
 
Ovaj Izvještaj poslanici su dobili uz poziv za sjednicu.  
 
Pitanja za glavnu tužiteljicu Kantona Sarajevo Nives Kanevčev postavili su sljedeći 
poslanici: Ivan Brigić, Faruk Efendić, Segmedina-Srna Bajramović, Branislav 
Crnogorac, Enes Zeković, Nermin Pećanac, Damir Čardžić, Adnan Solaković, 
Fazlija Nedžad, Naser Nabil i Dževad Rađo. 
 
Gospođa Nives Kanevčev glavna tužiteljica Kantona Sarajevo se obratila Skupštini  i 
njeno izlaganje je u Stenogramu ove sjednice. 
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Nakon izlaganja gospođe Nives Kanevčev, uslijedila je konstruktivna diskusija u 
kojoj su poslanici kroz širu i kraću diskusiju, javljajući se po više puta, iznijeli svoje 
stavove, te postavili dodatna pitanja za tužiteljicu. U navedenoj diskusiji učestvovali 
su sljedeći diskutanti: poslanik Nermin Pećanac, poslanik Elmedin Konaković, 
poslanik Enes Zeković, poslanica Segmedina-Srna Bajramović, poslanik Faruk 
Efendić, poslanik Besim Mehmedić, poslanik Naser Nabil, poslanik Danis Tanović, 
poslanik Dževad Rađo, poslanik Izudin Bajrović,poslanik Adnan Solaković, poslanica 
Edina Papo, dopredsjedavajući Kemal Ademović i poslanik Damir Čardžić. 
 
Nakon navedene diskusije, Skupštini se ponovo obratila Glavna tužiteljica  Kantona 
Sarajevo Nives Kanevčev i nakon njenog izlaganja poslanici Faruk Efendić, Fazlija 
Nedžad, Besim Mehmedić, Nermin Pećanac i Naser Nabil su postavili dodatna 
pitanja za tužiteljicu i dali svoje komentare. 
 
Skupštini se obratio i premijer Vlade Kantona gospodin Fikret Musić. 
 
Poslanik Nedžad Fazlija je tražio ispred Kluba SDP-a pauzu. 
 
Predsjedavajuća je informisala da će uslijediti pauza za ručak. 
 

NASTAVAK SJEDNICE NAKON PAUZE 
 
 
Predsjedavajuća je informisala da su na pauzi formirani Zaključci koji su dostavljeni 
svim poslanicima, te da su Zaključke predložili poslanici Predrag Kojović i Nermin 
Pećanac. Nadalje, predsjedavajuća je informisala da po Poslovniku Skupštine 
Kantona Sarajevo, ukoliko zaključci zadiru u Budžet Kantona, oni moraju biti 
proslijeđeni Vladi na očitovanje, koja je dužna u roku od 30 dana da se očituje po 
datim zaključcima. 
 
Predsjedavajuća je pozvala poslanike da pristupe izjašnjavanju  O IZVJEŠTAJU O 
RADU KANTONALNOG TUŽILAŠTVA KANTON SARAJEVO ZA 2011.GODINU. 

GLASANJU JE PRISTUPILO 25 POSLANIKA I SKUPŠTINA JE VEĆINOM 
GLASOVA (22 ZA, 2 SUZDRŽANA I 1 PROTIV) USVOJILA IZVJEŠTAJ O RADU 
KANTONALNOG TUŽILAŠTVA KANTONA SARAJEVO ZA 2011. GODINE . 

AD – 19. 

IZVJEŠTAJ O RADU PRAVOBRANILAŠTVA KANTONA SARAJEVO ZA 2011. 
GODINU 
 
Ovaj Izvještaj poslanici su dobili uz poziv za sjednicu.  
 
Obzirom da prijavljenih da diskusiju nije bilo, predsjedavajuća je pozvala poslanike 
da pristupe izjašnjavanju o IZVJEŠTAJU O RADU PRAVOBRANILAŠTVA 
KANTONA SARAJEVO ZA 2011. GODINU. 
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GLASANJU SU PRISTUPILA 23 POSLANIKA I SKUPŠTINA JE JEDNOGLASNO 
USVOJILA IZVJEŠTAJ O RADU PRAVOBRANILAŠTVA KANTONA SARAJEVO 
ZA 2011. GODINU. 
 
 
AD – 20. 
 
PRIJEDLOG ODLUKE O DAVANJU SAGLASNOSTI NA PROGRAM RADA 
KANTONALNE AGENCIJE ZA PRIVATIZACIJU SARAJEVO SA FINANSIJSKIM 
PLANOM ZA 2012. GODINU 
 
Prijedlog ove odluke poslanici su dobili uz poziv za sjednicu. 
 
Prvi učesnik u raspravi, poslanik Mirsad Pindžo, postavio je pitanje direktoru KAP-a, 
a u vezi sa tačkom 4.4 u sažetku Programu rada koja se tiče prodaje imovine i 
dijelova imovine javnih komunalnih preduzeća. 
 
Direktor KAP-a gospodin Sead Kamarašević se obratio Skupštini i dao pojašnjenje 
oko pitanja poslanika Pindže, a nakon njegovog izlaganja u raspravu se uključio i 
Nermin Pećanac, koji je insistirao da se sporna tačka briše iz Programa rada KAP-a.  
 
Ministar privrede Rusmir Sendić se uključio u raspravu, te predložio da se sporna 
tačka izbriše iz ovog Programa rada. 
 
Predsjedavajuća je pozvala poslanike da pritupe izjašnjavanju o PRIJEDLOGU 
ODLUKE O DAVANJU SAGLASNOSTI NA PROGRAM RADA KANTONALNE 
AGENCIJE ZA PRIVATIZACIJU SARAJEVO SA FINANSIJSKIM PLANOM ZA 
2012. GODINU uz brisanje stavke 4.4 Imovina i dijelovi javnih komunalnih 
preduzeća iz tačke 4. Prodaja imovine, dijelova i tehničko tehnoloških cjelina 
preduzeća Programa rada Kantonalne agencije za privatizaciju. 
 
GLASANJU JE PRISTUPILO 26 POSLANIKA I  SKUPŠTINA JE VEĆINOM 
GLASOVA (23 ZA I 3 PROTIV) DONIJELA ODLUKU O  DAVANJU 
SAGLASNOSTI NA PROGRAM RADA KANTONALNE AGENCIJE ZA 
PRIVATIZACIJU SARAJEVO SA FINANSIJSKIM PLANOM ZA 2012. GODINU uz 
brisanje stavke 4.4 "Imovina i dijelovi javnih komunalnih preduzeća" iz tačke 4. 
"Prodaja imovine, dijelova i tehničko tehnoloških cjelina preduzeća"  Programa 
rada Kantonalne agencije za privatizaciju. 

 

AD – 21. 
 
A) PRIJEDLOG TEKSTA SPORAZUMA O POSLOVNO-TEHNIČKOJ SARADNJI 
IZMEĐU KANTONA SARAJEVO I AACC ALPE ADRIA CENTRA ZA 
PREKOGRANIČNU SARADNJU, KOJIM SE USPOSTAVLJAJU OKVIRI BUDUĆE 
POSLOVNO-TEHNIČKE SARADNJE I ZAJEDNIČKO DJELOVANJE U 
OBLASTIMA OD OBOSTRANOG INTERESA 
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B) DAVANJE SAGLASNOSTI KABINETU PREMIJERA KANTONA SARAJEVO 
DA SA BUĐETSKE STAVKE URED ZA ZASTUPANJE U MEĐUNARODNIM 
ODNOSIMA U BRISELU (BAN003) UPLATI ČLANARINU PRDVIĐENU OVIM 
SPORAZUMOM 
 
C) PRIJEDLOG ODLUKE O DAVANJU SAGLASNOSTI NA PLAĆANJE 
ČLANARINE PREDVIĐENE POTPISIVANJEM SPORAZUMA O POSLOVNO-
TEHNIČKOJ SARADNJI IZMEĐU KANTONA SARAJEVO I AACC ALPE ADRIA 
CENTRA ZA PREKOGRANIČNU SARADNJU 
 
Predsjedavajuća je predložila da se o a, b i c tačke 21, obavi jedinstvena rasprava, a 
izjašnjavanje pojedinačno, što su poslanici i prihvatili.  
 
U raspravi po ovoj tački dnevnog reda, učestvovali su poslanik Besim Mehmedić, 
poslanik Naser Nabil, te premijer Kantona Fikert Musić, koji je pokušao dati 
pojašnjenja u vezi nedoumica koje su imali navedeni poslanici u vezi ove tačke 
dnevnog reda. 

Nakon rasprave, predsjedavajuća je konstatovala da prijavljenih diskutanata više 
nema, te je zaključila raspravu i pozvala poslanike da pristupe izjašnjavanju o A, B, C 
tačke 21. 

Na zahtjev zastupnika Fazlije Nedžada, uslijedilo je pojedinačno izjašnjavanje.  

Nakon pojedinačnog izjašnjavanja, od 25 poslanika, ZA je glasalo 20 poslanika i 5 je 
bilo protiv. 

SKUPŠTINA JE VEĆINOM GLASOVA (25 ZA I 5 PROTIV) USVOJILA TEKST 
SPORAZUMA O POSLOVNO-TEHNIČKOJ SARADNJI IZMEĐU KANTONA 
SARAJEVO I AACC ALPE ADRIA CENTRA ZA PREKOGRANIČNU SARADNJU, 
KOJIM SE USPOSTAVLJAJU OKVIRI BUDUĆE POSLOVNO-TEHNIČKE 
SARADNJE I ZAJEDNIČKO DJELOVANJE U OBLASTIMA OD OBOSTRANOG 
INTERESA. 

SKUPŠTINA JE VEĆINOM GLASOVA (25 ZA I 5 PROTIV) DALA SAGLASNOST 
KABINETU PREMIJERA KANTONA SARAJEVO DA SA BUĐETSKE STAVKE 
URED ZA ZASTUPANJE U MEĐUNARODNIM ODNOSIMA U BRISELU (BAN003) 
UPLATI ČLANARINU PRDVIĐENU OVIM SPORAZUMOM. 

SKUPŠTINA JE VEĆINOM GLASOVA (25 ZA I 5 PROTIV) DONIJELA ODLUKU O 
DAVANJU SAGLASNOSTI NA PLAĆANJE ČLANARINE PREDVIĐENE 
POTPISIVANJEM SPORAZUMA O POSLOVNO-TEHNIČKOJ SARADNJI IZMEĐU 
KANTONA SARAJEVO I AACC ALPE ADRIA CENTRA ZA PREKOGRANIČNU 
SARADNJU. 
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AD-22. 

IZVJEŠTAJ O PRIMJENI ZAKONA O SOCIJALNOJ ZAŠTITI, ZAŠTITI CIVILNIH 
ŽRTAVA RATA I ZAŠTITI PORODICA SA DJECOM U 2011. GODINI 

Ovaj Izvještaj poslanici su dobili uz poziv za sjednicu. 
 
U raspravi o ovom Izvještaju učestvovali su zastupnica Segmedina-Srna Bajramović, 
zastupnik Branislav Crnogorac i zastupnik Mirsad Pindžo. Nakon njihovog izlaganja 
Skupštini se obratila i ministrica Velida Memić. 
 
Prijavljenih za raspravu više nije bilo, pa je predsjedavajuća Malić pozvala poslanike 
da  pristupe izjašnjavanju o IZVJEŠTAJU O PRIMJENI ZAKONA O SOCIJALNOJ 
ZAŠTITI, ZAŠTITI CIVILNIH ŽRTAVA RATA I ZAŠTITI PORODICA SA DJECOM U 
2011. GODINI. 
 
GLASANJU JE PRISTUPILO 25 POSLANIKA I SKUPŠTINA JE, JEDNOGLASNO, 
USVOJILA IZVJEŠTAJ O PRIMJENI ZAKONA O SOCIJALNOJ ZAŠTITI, ZAŠTITI 
CIVILNIH ŽRTAVA RATA I ZAŠTITI PORODICA SA DJECOM U 2011. GODINI. 
 

AD-23. 

IZVJEŠTAJ O IMPLEMENTACIJI ODLUKE O PROŠIRENOM OBIMU PRAVA ZA 
KORIŠTENJE ORTOPEDSKIH POMAGALA, LIJEKOVA, MEDICINSKO-
SANITETSKIH SPRAVA I MATERIJALA ZA RVI SA PODRUČJA KANTONA 
SARAJEVO ZA 2011. GODINU 

Ovaj Izvještaj poslanici su dobili uz poziv za sjednicu. 

Jedini diskutanti po ovoj tački dnevnog reda bili su poslanik Naser Nabil i poslanik 
Faruk Efendić. 

Ministar zdravstva  Zlatko Vuković se obratio kratko Skupštini i nakon njegovog 
izlaganja predsjedavajuća je pozvala poslanike da pristupe izjašnjavanju o 
IZVJEŠTAJU O IMPLEMENTACIJI ODLUKE O PROŠIRENOM OBIMU PRAVA ZA 
KORIŠTENJE ORTOPEDSKIH POMAGALA, LIJEKOVA, MEDICINSKO-
SANITETSKIH SPRAVA I MATERIJALA ZA RVI SA PODRUČJA KANTONA 
SARAJEVO ZA 2011. GODINU. 

GLASANJU SU PRISTUPILA 23 POSLANIKA I SKUPŠTINA JE, JEDNOGLASNO, 
USVOJILA IZVJEŠTAJ O IMPLEMENTACIJI ODLUKE O PROŠIRENOM OBIMU 
PRAVA ZA KORIŠTENJE ORTOPEDSKIH POMAGALA, LIJEKOVA, 
MEDICINSKO-SANITETSKIH SPRAVA I MATERIJALA ZA RVI SA PODRUČJA 
KANTONA SARAJEVO ZA 2011. GODINU. 

Prije realizacije naredne tačke, ministar kulture i sporta Ivica Šarić se obratio 
Skupštini i informisao oko problema sa ARS AEVI.  
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AD-24. 

IZVJEŠTAJ O SNABDJEVENOSTI KANTONA SARAJEVO LIJEKOVIMA I 
SANITETSKIM MATERIJALOM U 2011. GODINI SA POSEBNIM OSVRTOM NA 
IMPLEMENTACIJU LISTE LIJEKOVA KOJI SE PROPISUJU I IZDAJU NA TERET 
SREDSTAVA OBAVEZNOG OSIGURANJA KROZ FUNKCIONISANJA MREŽE 
FARMACEUTSKE DJELATNOSTI-APOTEKA, SA PRIJEDLOGOM MJERA I 
AKTIVNOSTI 

Ovaj Izvještaj poslanici su dobili uz poziv za sjednicu 
 
U diskusiji po ovoj tački dnevnog reda učestvovali su poslanik Naser Nabil i poslanik 
Enes Zeković. Nakon njihove diskusije, Skupštini se obratio ministar zdravstva Zlatko 
Vuković.  

Prijavljenih diskutanata više nije bilo, pa je predsjedavajuća pozvala poslanike da  
pristupe izjašnjavanju o IZVJEŠTAJU O SNABDJEVENOSTI KANTONA 
SARAJEVO LIJEKOVIMA I SANITETSKIM MATERIJALOM U 2011. GODINI SA 
POSEBNIM OSVRTOM NA IMPLEMENTACIJU LISTE LIJEKOVA KOJI SE 
PROPISUJU I IZDAJU NA TERET SREDSTAVA OBAVEZNOG OSIGURANJA 
KROZ FUNKCIONISANJA MREŽE FARMACEUTSKE DJELATNOSTI-APOTEKA, 
SA PRIJEDLOGOM MJERA I AKTIVNOSTI. 

GLASANJU JE PRISTUPILO 26 POSLANIKA I IZVJEŠTAJ O SNABDJEVENOSTI 
KANTONA SARAJEVO LIJEKOVIMA I SANITETSKIM MATERIJALOM U 2011. 
GODINI SA POSEBNIM OSVRTOM NA IMPLEMENTACIJU LISTE LIJEKOVA 
KOJI SE PROPISUJU I IZDAJU NA TERET SREDSTAVA OBAVEZNOG 
OSIGURANJA KROZ FUNKCIONISANJA MREŽE FARMACEUTSKE 
DJELATNOSTI-APOTEKA, SA PRIJEDLOGOM MJERA I AKTIVNOSTI, 
SKUPŠTINA JE USVOJILA JEDNOGLASNO. 

Nakon što je predsjedavajuća zaključila rad na 14. Radnoj sjednici, poslanik Elmedin 
Konaković je imao intervenciju u vezi sa informativnim materijalom Ministarstva 
saobraćaja. 

Rad na nastavku Četrnaeste Radne sjednice Skupštine Kantona Sarajevo  
okončan je u 16,50 sati. 

        SEKRETAR                                                                                             PREDSJEDAVAJUĆA 

 SKUPŠTINE KANTONA                                                                            SKUPŠTINE KANTONA 

Abid Kolašinac, dipl.pravnik                                                                            Prof..dr Mirjana Malić 

 

Sastavni dio ovog zapisnika su stenografske bilješke, audio i CD snimak sjednice, koji se 
čuvaju u Službi za skupštinske poslove Skupštine Kantona Sarajevo. 
 


